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Obec Hněvotín

Hněvotín 47, 783 47 Hněvotín
tel.č.: 585 944 808 | e-mail: obec@hnevotin.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 4 Zastupitelstva obce Hněvotín

konané dne 11. 4. 2023 v zasedací místnost Kulturního domu Hněvotín od 18:00 hod.

Přítomno: 8 zastupitelů
Omluveni: Zdenek Filip
Neomluveni:
Předsedající: Petr Niessner
Zapisovatel*: Bc. Aneta Glogarová
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Iveta Šutová, Mgr. Lucie Přikrylová

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Zveřejněna je upravená verze Usnesení z důvodu dodržení požadavků Nařízení Evropského parlamentu a Rady
(EU) č. 2016/679 - obecné nařízení o ochraně osobních údajů (GDPR) a podle příslušných ustanovení zákona
č. 89/2012 Sb.,  občanský zákoník a zákona č.  128/2000 Sb.,  o obcích,  v platném znění.  Do úplné verze
Usnesení  mohou občané v  případě potřeby nahlédnout  v  souladu s  příslušnými  právními  předpisy,  a  to
na Obecním úřadě obce Hněvotín.

 

Zahájení jednání:

Jednání zahájil starosta obce Petr Niessner v 18: 00 hod.

 

Starosta obce Petr Niessner konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno, informace o konání byla zveřejněna
na úřední desce Obecního úřadu Hněvotín, na internetových stránkách www.hnevotin.cz a v aplikaci Hlášení
rozhlasu obce Hněvotín, a to nejméně sedm dní přede dnem konání zasedání.

Dále konstatoval, že je přítomno X členů zastupitelstva obce, zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.

Program:
1. Zahájení

a. Volba zapisovatele
b. Volba ověřovatelů
c. Program jednání

2. Zpráva kontrolního výboru
3. Zpráva o činnosti obecního úřadu
4. Zpráva o výsledku auditů obce

a. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2022
b. Externí audit zakázky malého rozsahu

5. Žádosti fyzických a právnických osob
a. Rozšíření kapacity v Základní a Mateřské škole Hněvotín
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b. Žádosti o Dotace a Dary místních spolků a sdružení
c. Žádost o udělení čestného občanství obce
d. Žádost o prodeji pozemku pod budovou
e. Žádost JSDH

6. Odkoupení pozemků
a. Pro výstavbu Cyklostezky Hněvotín – Topolany

7. Vyhlášky obce
a. Obecně závazná vyhláška, kterou se zrušují některé obecně závazné vyhlášky
b. Obecně závazná vyhláška obce Hněvotín, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném
prostranství v obci Hněvotín.
c.  Obecně  závazná  vyhláška  obce  Hněvotín,  o  místním  poplatku  za  obecní  systém
odpadového  hospodářství.
d. Obecně závazná vyhláška obce Hněvotín o nočním klidu

8. Smlouvy obce a dodatky ke smlouvám.
a. Smlouvy s ČEZ
b. Vítězná firma pro stavbu Cyklostezka Hněvotín - Lutín

9. Různé
a. Pokračující výstavba v obci
b. Kulturní a společenské akce
c. Revokace usnesení č. 9/3Z/2023 ze dne 28.2.2023 roční účetní závěrku obce za rok 2022
d. Zpráva roční účetní závěrky obce za rok 2022

10. Zakázky malého rozsahu
a. Prodloužení chodníku na Velkém Klupoři
b. Prodloužení chodníku před f. Mrazírny Husek a Wanzl
c. Komunikace U zahrádek
d. Přístavba tělocvična pro Základní školu Hněvotín
e. Úprava střešní konstrukce na přečerpávací stanici
f. Plocha pro koloběžkové rampy

11. Diskuse
12. Rozpočtová opatření
13. Závěr

a. Volba zapisovatele

Starosta obce navrhl do funkce zapisovatele slečnu Bc. Anetu Glogarovou.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje slečnu Bc. Anetu Glogarovou do funkce zapisovatele.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/4Z/2023 bylo schváleno.

b. Volba ověřovatelů

Starosta obce navrhl do funkce ověřovatele paní Mgr. Lucii Přikrylovou a Mgr. Ivetu Šutovou.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje do funkce ověřovatele paní Mgr. Lucii Přikrylovou a Mgr. Ivetu
Šutovou.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/4Z/2023 bylo schváleno.
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c. Program jednání

PROGRAM:

1. Zahájení

a. Volba zapisovatele
b. Volba ověřovatelů
c. Program jednání

2. Zpráva kontrolního výboru

3. Zpráva o činnosti obecního úřadu

4. Zpráva o výsledku auditů obce

a. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2022
b. Externí audit zakázky malého rozsahu

5. Žádosti fyzických a právnických osob

a. Rozšíření kapacity v Základní a Mateřské škole Hněvotín
b. Žádosti o Dotace a Dary místních spolků a sdružení
c. Žádost o udělení čestného občanství obce
d. Žádost o prodeji pozemku pod budovou
e. Žádost JSDH

6. Odkoupení pozemků

a. Pro výstavbu Cyklostezky Hněvotín – Topolany

7. Vyhlášky obce

a. Obecně závazná vyhláška, kterou se zrušují některé obecně závazné vyhlášky
b. Obecně závazná vyhláška obce Hněvotín, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném
prostranství v obci Hněvotín.
c.  Obecně  závazná  vyhláška  obce  Hněvotín,  o  místním  poplatku  za  obecní  systém
odpadového hospodářství.
d. Obecně závazná vyhláška obce Hněvotín o nočním klidu

8. Smlouvy obce a dodatky ke smlouvám.

a. Smlouvy s ČEZ
b. Vítězná firma pro stavbu Cyklostezka Hněvotín - Lutín

9. Různé

a. Pokračující výstavba v obci
b. Kulturní a společenské akce
c. Revokace usnesení č. 9/3Z/2023 ze dne 28.2.2023 roční účetní závěrku obce za rok 2022
d. Zpráva roční účetní závěrky obce za rok 2022

10. Zakázky malého rozsahu

a. Prodloužení chodníku na Velkém Klupoři
b. Prodloužení chodníku před f. Mrazírny Husek a Wanzl
c. Komunikace U zahrádek
d. Přístavba tělocvična pro Základní školu Hněvotín
e. Úprava střešní konstrukce na přečerpávací stanici
f. Plocha pro koloběžkové rampy



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 4 / 34

11. Diskuse

12. Rozpočtová opatření

13. Závěr

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje program 4. zasedání zastupitelstva obce v upřesněném znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/4Z/2023 bylo schváleno.

2. Zpráva kontrolního výboru

10/3Z/2023 Zastupitelstvo obce Hněvotín zamítá požadavek manželů *** o zřízení věcného břemene chůze a
jízdy na pozemku p. č. 392/18.
- Manželé *** byli písemně informováni dne 5. 4. 2023

11/3Z/2023  Zastupitelstvo  obce  Hněvotín  schvaluje  finanční  dar  pro  Základní  školu  Zdeny  Kaprálové  a
Mateřskou školu Vrbátky, p. o., ve výši 25 000 Kč.
-Darovací smlouva podepsána dne 14. 3. 2023

12/3Z/2023 Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje žádost občanů a vedení Základní školy a Mateřské školy
Hněvotín, p. o., o kácení dřevin v majetku obce.
-Odborná firma stromy pokácela v období od 13 – 24. 3. 2023

 14/3Z/2023 Zastupitelstvo  obce  Hněvotín  zamítá  žádost  spolku  Jdeme Autistům Naproti,  z.  s.,  Žilinská
198/26a, Olomouc, IČ: 27041972 o poskytnutí dotace na jejich činnost v roce 2023 v celkové výši 30 000 Kč.
- Spolek byl e-mailem informován dne 27. 3. 2023

15/3Z/2023 Zastupitelstvo obce Hněvotín zamítá žádost sdružení Zdravotní klaun, o.p.s., Paříkova 355/7, Praha
9 – Vysočany, IČ: 26547953, o dar pro činnost sdružení v roce 2023.
- Spolek byl e-mailem informován dne 27. 3. 2023

16/3Z/2023 Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje žádost paní *** o výmaz předkupního práva na pozemek p.
č. 603/2.
-Smlouva podepsána a předána na Katastrální úřad Ol. dne 22.3.2023

17/3Z/2023 Zastupitelstvo obce Hněvotín zamítá žádost pana *** o posouzení předloženého záměru zakoupit
nemovitost v katastru obce Hněvotín na p. č. 546/2, 7, 15, 8, 14, 17 a 243 a 1228 pro vybudování firemního
sídla s nízkou halou o rozměrech 18x30 m a byt správce s pěti dvoulůžkovými pokoji, vč. parkovacích ploch.
- Pan *** byl telefonicky informován dne 1. 3. 2023

18/3Z/2023 Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje žádost SFK Nedvězí o bezplatné zapůjčení sekacího stroje.
na sezónu 2023.
- Smlouva o zápůjčce podepsána dne 9.3.2023

20/3Z/2023 Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje kácení dřevin mimo les odbornou firmou.
- Odborná firma stromy pro cyklostezku pokácela v období od 20 – 30. 3. 2023

 21/3Z/2023 Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje pronájem bytu v DPS žadateli od 1. 3. 2023.
- Nájemní smlouva s panem *** byla podepsána dne 1. 3. 2023

22/3Z/2023 Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje záměr odkoupení pozemků.
- Byly vypracovány GP pro dělení částí předmětných pozemků pro cyklostezku Topolany.

25/3Z/2023 Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje smlouvu obce s ČEZ Distribuce, a.s. o zřízení věcného
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břemene.
- Smlouva č. IV-12-8021936/3 podepsána dne 20. 3. 2023

26/3Z/2023 Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje smlouvu obce s ČEZ Distribuce, a.s. o zřízení věcného
břemene.
- Smlouva č. IV-12-8019718/VB/001 podepsána dne 20. 3. 2023

27/3Z/2023 Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje smlouvu obce s ČEZ Distribuce, a.s. o zřízení věcného
břemene.
- Smlouva č. IV-12-8022316/2 podepsána dne 20. 3. 2023

28/3Z/2023 Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje smlouvu obce s ČEZ Distribuce, a.s. o zřízení věcného
břemene.
- Smlouva č. IV-12-8022094/2 podepsána dne 20. 3. 2023

29/3Z/2023 Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje smlouvu obce s ČEZ ESCO, a.s. o sdružených službách
dodávky elektřiny ze sítě NN.
- Smlouva č. 12955417743 podepsána dne 20. 3. 2023

30/3Z/2023 Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje smlouvu obce s ČEZ Distribuce, a.s. o připojení odběrného
elektrického zařízení k distribuční soustavě.
- Smlouva č. 23-SOP-01-4122126443 podepsána dne 20.3.2023

31/3Z/2023 Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje smlouvu obce s Solar BRYKA, s.r.o., o zhotovení projektové
dokumentace, vyřízení dotace pro dotační titul RES vč. energetického auditu pro FVE na budovách v majetku
obce Hněvotín (Základní škola, Přečerpávací stanice, Obecní úřad).
- Smlouva podepsána dne 1. 3. 2023

32/3Z/2023 Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje smlouvu obce se SFŽP o poskytnutí podpory ze Státního
fondu životního prostředí ve výši 442 432 Kč, pro akci s názvem „Hněvotín - Vrt HVH 2, posilovací zdroj vody
pro obec“.
- Smlouva podepsána dne 10. 3. 2023

33/3Z/2023 Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje nájemní smlouvu o budoucí smlouvě s Olomouckým krajem
o nájem částí uvedených pozemků na dobu neurčitou, které slouží ke stavbě cyklotrasy Hněvotín – Lutín.
- Smlouva podepsána dne 23. 3. 2023

34/3Z/2023 Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje  dodatek ke Smlouvě o výpůjčce osobního automobilu
Octavia ze dne 1. 9. 2021.
- Dodatek podepsán dne 22. 3. 2023

35/3Z/2023 Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje dodatek k Příkazní smlouvě o zajištění IT služeb pro obec
Hněvotín.
- Dodatek č. 1 k Příkazní smlouvě podepsán dne 27. 3. 2023

36/3Z/2023 Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje příkazní smlouvu č. 2023/IROP/001.
- Smlouva podepsána dne 14. 3. 2023

37/3Z/2023 Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje smlouvu o termínovaném bankovním účtu u Komerční
banky a.s.
- Smlouva o termínovaném účtu byla prodloužena do 9. 6. 2023

38/3Z/2023 Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje smlouvu o koupi pozemku p. č. 392/15.
- Smlouva s panem ing. *** podepsána a předaná na Katastr nemovitosti dne 3. 4. 2023

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín bere na vědomí zprávu kontrolního výboru.

Výsledek hlasování:
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O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Zpráva o činnosti obecního úřadu

Zpráva o činnosti obecního úřadu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín bere na vědomí zprávu o činnosti obecního úřadu.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Zpráva o výsledku auditů obce

a. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2022

Obecní úřad se v závěru roku 2022 a začátkem roku 2023 podrobil pravidelnému přezkoumání hospodaření
obce Hněvotín za rok 2022.  Auditorům z Olomouckého Kraje byly  předloženy dokumenty o hospodaření
územních celků, hospodaření s obecním majetkem, zřizování věcných břemen, zadávání veřejných zakázek,
dodržování účelu poskytnutých dotací, plnění schváleného rozpočtu nebo i smlouvy a dohody obce.

Závěrem kontroly,  byla  vystavena Závěrečná zpráva o  výsledku přezkoumání  hospodaření  obce ve které
se uvádí, že nebyly zjištěny chyby a nedostatky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín bere na vědomí zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce Hněvotín
za rok 2022, která neshledala chyby a nedostatky v hospodaření obce Hněvotín v roce 2022.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

b. Externí audit zakázky malého rozsahu

Z důvodů pochybnosti o netransparentním zadání Zakázky malého rozsahu v srpnu 2022 s názvem Zvýšení
přenosové kapacity vodovodní sítě Hněvotín,  Zastupitelstvo obce schválilo na 2.zasedání dne 6.12.2022 zadání
externího auditu pro tuto Zakázku malého rozsahu.  Audit  byl  starostou obce Petrem Niessnerem, řádně
objednán dne 16.1.2023 u Auditorské společnosti HAVEL & PARTNER s.r.o. , IČ: 26454807. Výsledek auditu,
který byl zaslán Obecnímu úřadu Hněvotín dne 11.4.2023 předal starosta obce přítomným zastupitelům před
4.veřejným zasedáním dne 11.4.2023.
Audit ve své zprávě mimo jiné uvádí:
1) Plnění, k němuž byly v rámci auditu poskytnuty podklady, tvoří předmět jedné Veřejné zakázky, neboť
pořizovaná plnění spolu funkčně a časově souvisí a byla pořizována za stejným účelem- zvýšení přenosové
kapacity vodovodní sítě v Obci. Z uvedených důvodů je třeba pro určení odpovídajícího způsobu zadávání
sečíst hodnoty všech plnění pořízených za stejným účelem.
2) Z hodnot dosavadních plnění vyplývá, že ve svém součtu překračují finanční objem 700 tis. Kč,
a měla tedy být zakázka zadávána postupem podle části 3) Metodiky, tzn. že měla být:
     - Odeslána výzva k podání nabídky na Veřejnou zakázku nejméně 3. dodavatelům 
     - Provedeno hodnocení padaných nabídek Komisí pro zadáváni zakázek
     - Učiněno rozhodnutí o výběru dodavatele zastupitelstvem obce na návrh Komise
     - Následně podepsaná Smlouva s dodavatelem stavby, měla být zveřejněna na profilu Zadavatele

Závěrečné shrnutí zprávy o výsledku externího auditu:
   Vzhledem k tomu, že při zadávání Zakázky malého rozsahu, nebylo postupováno uvedeným 
   způsobem, doporučuje Auditorská zpráva na základě uvedených závěrů následující postup :
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    - Nepokračovat ve stávajícím způsobu zadávání dílčích plnění Veřejné zakázky 
    - Stanovit řádnou předpokládanou hodnotu předmětu Veřejné zakázky tj. sečíst všechna potřebná   
      plnění související se Zvýšením přenosové kapacity vodovodní sítě.
    - V případě potřeby realizace tohoto plnění realizovat výběrové řízení v režimu, který odpovídá
      součtu všech dílčích Souvisejících plnění.

    

  

Diskuze:
*** Dostali jsme tuto zprávu těsně před zasedáním a v podstatě teďka tady jste slyšeli

vlastně nějaké stručné odůvodnění, jak jsme měli postupovat. Já s tím nesouhlasím,
protože  naše  metodika  na  zadávání  zakázek  se  týká  konkrétní  jedné  firmy,
se kterou my uzavíráme smluvní vztah. Tak jsme dělali většinu zakázek. Hřiště. My
jsme si vybrali, co budeme dělat sami, na co si poptáme jednoho, druhého. Pokud
se  pohybujeme v  režimu zadávání  zakázek  malého  rozsahu,  tzn.  stavební  práce
do 6 milionů Kč, nedělíme účelově zakázku tak, abychom se vyhli zadávání ze zákona,
tak  je  v  naší  pravomoci,  jakým způsobem to  budeme řešit.  Takhle  se  řešil  byt
ve škole, takhle se řešilo spousty věcí. Teďka se tak řeší i opravy v DPS. Prostě část si
uděláme sami, část nějaký dodavatel. A to, že my to rozdělíme, tak je důležité, že
s  tím  konkrétním  člověkem  nesmí  ta  hodnota  být  větší  jak  500  tisíc.  Pak
samozřejmě musíme jít do režimu zveřejňování smluv na profilu obce, ale jestliže
jsme věděli, že s nikým nebudeme uzavírat smlouvu vyšší než těch 700 tisíc, tak nebyl
důvod,  nepostupovat  tímto  způsobem.  Část  materiálů  bylo  pro  nás  výhodnější
nakoupit předem, protože byla výhodná cena materiálu, který už nebyl k dostání.
Obec nakoupila materiál.  Pak se řešilo,  kdo provede zemní práce a kdo provede
položení a obě dvě ty částky určitě nebyly přes 700 tisíc. A jestli tady nějakej auditor
píše,  že  jsme  to  měli  všechno  naplácat  dohromady,  tak  možná  by  to  bylo
1 milion Kč. Ale my jsme řekli, že tuto část uděláme s jedním dodavatelem, tuto si
nakoupíme sami a tuto s  druhým. Takže já nevím, v čem jsme pochybili,  v  tom
zadávání, v té metodice, protože my se chováme transparentně, jeli jsme tak, jak jsme
byli zvyklí a nevím, proč se tady toto... Tuto metodiku jsem zpracovával já a vím,
o čem se bavíme a nikdy jsme s tím problém neměli, až teď najednou jenom že se to
tam zaseklo na nějakých záležitostech. Dobře, udělal se audit, ale já s tím vyjádřením
toho auditu nesouhlasím.

*** Já  bych  to  jenom  podtrhl,  protože  samozřejmě  v  žádným  zákoně  není,  že
se zakázky malého rozsahu nemusí dělit. Zakázky malého rozsahu jdou mimo režim
zákona o zadávání veřejných zakázek, tak nevím, co ten auditor psal nebo nepsal
nebo co jste mu předložili, ale to, co říkal teď ***, tak jednáme zakázky 16 let. Když
jsme dělali přivaděč od chmelnice k vodárně, tak byl rozpočet na 1,5 mil. My jsme to
tímto způsobem udělali za 700 tisíc. Ušetřili jsme obci třičtvrtě milionu. Tady v této
zakázce  to  bylo  úplně  stejně.  To  znamená,  že  výkopové  práce  provedla  jedna
firma atd. Samozřejmě já jsem poptal zakázku, u komínů neměli zájem, ***, myslím,
že JR stavby, mám takový dojem, neměli zájem a pak když se nám nabídl ***, jakože
nám  to  vybagruje,  nabídl  nám  cenu,  samozřejmě  vezmeme  si  ceník  URSU,
porovnáme, nejsme blbci a víme, že je to pro nás výhodné, tak nám to vykopal.
Potrubí jsme nakoupili samostatně, svařili jsme to a firma MS stavby, respektive,
prochází nějakou likvidací,  nelikvidací,  tak nám potvrdili,  že nám udělají  všechny
zkoušky,  co  potřebujeme  ke  kolaudaci.  Takže  neokradli  jsme  obec  o  nic,  nikdo
se neobohatil, jeli jsme stejným způsobem. Když ruply čerpadla ve školce, to bylo
nějakých 300, 400 tisíc Kč, tak všechno se domlouvá ústně. A dosud platí občanský
zákoník, to znamená, že smlouva může být i ústní. Smlouva se může uzavřít i podáním
ruky a ten zákon pořád platí. Takže pokud jste zjistili, že někdo se dopustil nějakého
trestného činu,  ta jste to měli  jednat,  ale pořád si  myslím, že je to vyrovnávání
nějakých  účtů  dvou  bývalých  místostarostů.  A  pokud  chcete  škodu,  ta  škoda
samozřejmě  vznikla.  Škoda  vznikla  tím,  že  se  zasypaly  oba  dva  konce  tohodle
prodloužení. To se musí kopat ručně, jinak to nejde a proto jsme spěchali, protože
to málem zamrzlo. Čekali jsme na nabytí právní moci stavebního povolení až do října
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a pak jsme do toho rychle vletěli. A tím, že se to zasypalo, půl roku vodu nebereme.
Vemte si jenom za půl roku, kdybychom vodu brali 50 kubíků denně, tak dostanete
sumu cca 250-300 tisíc Kč. O to Hněvotín dneska přišel. Když jste skládali slib, tak
jste slibovali, že budete pracovat pro zájmy obce a ne pro nějaké osobní účty. Děkuji.

*** Já bych ještě prosím doplnil, protože jsem ten třetí v řadě. Samozřejmě vyslovuji ten
nesouhlas, protože myslím si, že každej, kdo nějakej audit absolvoval, ví, že audit je
vždy o tom, s jakýma pracuje dokladama. Je tak trošku divný, že hlavními osobami
jsme já a pan starosta v celé té zakázce a s náma audit vůbec nejednal. Co držím teď
v hlavě a nemůžu si vzpomenout, je, že my jsme zaplatili, četl jsem to v auditu, 200
tisíc panu ***. Mimochodem kdysi se tady řeklo, že jsou to nějací vandráci. Dneska
zase pro nás staví vodovod pan ***. Jsou to lidi z Hněvotína. My jsme dali práci lidem
z  Hněvotína.  Takže  máme  být  sešleháni  za  to,  že  jsme  dali  práci  lidem
z Hněvotína, místo abychom to dávali cizím firmám za nějaký URSácký ceny. Začalo
to tak, že to děláte někde na stavebním trhu. Víte, že byly problémy s plastama,
s plastovýma trubkama atd. Žádná firma, pokud nemá nějakou dohodu, nic nekoupí.
Koupila to obec Hněvotín za velmi výhodnou cenu. Faktury jsou k dispozici, je tam
i nabídková cena od té společnosti, kde jsme to brali. Nechali jsme to dovézt na obec
a  hledali  jsme,  s  kým to  budeme dělat  z  jednoho  prostého  důvodu:  protože  to
vodoprávní řízení bylo strašně složité. Až to někdy budete dělat, uvidíte, jak je složité
vodoprávní řízení. Než jsme se k tomu dostali tak bylo září a blížil se říjen a svařovat
potrubí tohoto typu se může do 5 stupňů. Pokud je teplota vyšší, jak 5 stupňů. My
jsme chtěli samozřejmě ten vodovod propojit, to je ten důvod, proč to říkám. Panu
*** jsme zaplatili 200 tisíc a dlužíme mu 80 tisíc, takže 280 tisíc. Firma, která nám
prováděla svařování včetně kompletní dokumentace, tlakových zkoušek atd. , chtěla
200 Kč za metr. V tom projektu se předpokládalo nějakých 400 metrů, ono je to
nějakých 460 metrů. Dělá to k dnešnímu dni ta pohledávka obce Hněvotín vůči nim
nějakých 180 tisíc. Tzn. 280 a 180, tak si to sečtěte a pak je nějaká další cena, a to je
ten materiál, který si obec nakoupila. V tom auditu se uvádí, že borci chcou za svaření
650 tisíc. Po mě ne. Po mě ne. Já nevím, po kom. Já u toho nebyl.

*** Po obci.
*** Říkám, já u toho nebyl, já jsem nebyl u těchto jednání.
*** Já jsem nebyl u toho, když ty peníze požadovali. Ty jsi u toho byl.
*** Ne, já jsem u toho nebyl. Tak říkáš, že jsi u toho nebyl. Ty jsi u všeho nebyl...
*** Po nás to chtěli.
*** Já jsem u toho byl.
*** Já jsem říkal, že jsem jednal s majitelem té firmy a ten má připravenou fakturu na 180

tisíc. Taková byla naše dohoda, takovou jsme měli předběžnou cenovou nabídku. Plus
výkopové práce a za nějakých 120 tisíc jsme koupili potrubí. Ta cena v tu dobu ani
nepřesahovala 700 tisíc. A zase, ten audit na tu metodiku, kterou *** zpracoval, říká:
pokud bude předpokládaná cena, takže my jsme nepředpokládali, že překročíme 700
tisíc, proto jsme to řešili v tom režimu úplně jiným a dělali to lidi z Hněvotína pro
Hněvotín  v  nějaké části  a  nepřekročilo,  nemělo to  překročit  700 tisíc.  Potom je
pravda, že jsme ještě, než jsem odešel, když už se budovalo, až se to celé vykopalo,
viděli  jsme spleť  těch trubek,  že  vůbec nesouhlasí  s  tím,  jak je  to  v  projektové
dokumentaci, která se dělala před 20 lety, že to napojení budeme muset udělat jinak.
*** ještě vymyslel, že si raději propojíme čtyřma ventilama a pak to začalo skákat.
Jeden ventil 20 tisíc, další 20 tisíc, další 20 tisíc, ale nemusíme to dělat. Ten projekt,
tak, jak jsme ho vysoutěžili, je včetně těch základních propojení. Ti borci by to cvakli
na jednom konci na druhým konci, propojili. My jsme jenom chtěli dát nějakej vyšší
level,  tím, že budeme moct přepínat jeden konec, druhej konec, když už to teda
budeme dělat. Tam se to nějakým způsobem řešilo. Ta metodika říká předpokládaná
cena díla, tam se někde mluví o nějakých milion a něco, to tak vůbec není. Já vám
garantuju to, že to, co dlužíme, dlužíme 80 tisíc panu *** a nějakých 180, pokud to
propojí tak to bude nějakých dvě stě něco tisíc za nějaký materiál. Ten já přesně
neznám, protože v auditu se píše, že já jsem je 26. 10. poslal pro nějakej materiál. Já
jsem 26.  10.  nebyl  místostarostou,  neměl  jsem žádnej  vliv  na to,  abych někomu
nařídil, co má jít koupit, takže já jsem to neudělal. Ten audit je soubor nějakých ne
přesných věcí, takže proto s tím nemůžu souhlasit. Myslím si, že když se provádí
nějakej audit, že by měl být na základě skutečností. Nás se na ty skutečnosti nikdo
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nezeptal, prostě dostal nějaký informace a napsal. Toť vše. A ne všechno bylo, tak jak
je uvedené v tom.

*** Já teda tady ten návrh co je, že bychom neměli dál pokračovat, měli bychom teď
s někým uzavřít  smlouvu na to,  aby nám někdo...  My budeme soutěžit  smlouvu
na něco, co je hotové a on napíše, že udělal něco, co je hotový a toto dáme na profil
obce a tomu vůbec nerozumím. Vždyť to je přece blbost první kategorie. Bych tady
toto normálně hodil do koše a normálně bych jenom uzavřel tu záležitost tak, jak
se má. Zaplaťme těm firmám, co jim dlužíme ty peníze a pojďme od toho. Máme
podle mýho jiný úkoly se dívat dopředu a ne se vracet k tomu, že chyběla nějaká
objednávka.

*** Mě na tom zaráží jedna věc. Seděli jsme tady 28. 2. na schůzi zastupitelstva kde
se řeklo, že audit vyjádření auditu odkládá. Dneska je to měsíc a půl a mě na tom
zaráží jediná věc, že tehdá se řeklo, že audit je těsně před dokončením, ale že ještě
nebyl poslanej a oni ho pošlou teprve dnes, po měsíci a půl?

*** Byl zadán v prosinci, takže je to 4 měsíce.
*** Tak dlouho to trvalo a defacto tady se odprezentovaly tyto stránky a za mě předložit

tuhle zprávu do zastupitelstva, samozřejmě jsem nebyl na pracovním jednání před
veřejnou  schůzí,  je  docela  pozdě,  aby  se  k  tomu  kolegové  vyjadřovali  a  něco
odhlasovali. To by mělo být předloženo minimálně týden dopředu.

*** My nic nehlasujeme.
*** Tam jde o to, že tohle má být další postup a já s tím postupem prostě nesouhlasím.

Nevím, proč bychom měli soutěžit na něco, co už leží v zemi, co se bude dělat, kým a
jak. Toto přece nejde. My máme něco udělaný a musíme to nějak dotáhnout do finále.
Dokončit tu zakázku.

*** A  kdo  to  vlastně  dělal?  Říkáte,  že  něco  dělali  lidi  z  Hněvotína,  něco  dělala
firma, materiál koupila obec. Co když se něco stane? Kdo bude držet nějaké záruky?

*** Celou stavbu garantuje firma včetně vodohospodáře, který má ve stavebním razítku
kulaté razítko. Firma celou tu zakázku garantuje.  Pro tu firmu to svařoval jejich
člověk,  kterého  oni  tím  pověřili,  ***.  Oba  ti  lidi  mají  zkoušku,  součástí  té  je
dokumentace,  kterou  má  ta  firma,  jsou  certifikáty,  že  mají  platný  zkoušky
na svařování těchto potrubí. Firma to garantuje a firma má garanta, protože pokud
se  staví  nějaké  vodohospodářské  dílo,  nemůžete  to  dát  každému.  Musí  to  být
od začátku člověk, kterej se toho od začátku ujme. Pan starosta nahlásil do města
paní ***, že zahajujeme stavbu, s kým ji zahajujeme a jak ji děláme. Ta firma má
oprávnění  tyto  stavby  provádět,  mají  oprávnění  ty  věci  dělat,  mají  právoplatný
certifikáty.  Ty  certifikáty  jsem viděl.  V  tomto  není  žádnej  problém.  Kdo  to  teď
vysoutěží? Jak oni budou vědět, co je v té zemi? Je k tomu fotodokumentace, jsou
k tomu dílčí tlakový zkoušky, jsou tam certifikáty pracovníků, firma má certifikát, je
vedený stavební deník a to ta firma může předložit.

*** Jaká firma, co předloží?
*** Stavekogeo.
*** A ta má objednávku jo?
*** Nemusí mít objednávku, je ústní dohoda. Teď jsem to říkal. Vy vůbec nectíte zákony.

Je to tak s nima dohodnutý, tak to bylo dohodnuto i na tom přivaděči ze skal. Když
se to projednávalo, začalo se na jaře. Veřejná vyhláška visela 2 měsíce na ÚD, že to
budeme dělat. Domluvilo se to s tou firmou Stavekogeo, že nám to udělají stejně, jako
přivaděč od chmelnice. Co je na tom?

*** Garance na základě ústní  dohody...zajímavé.  Já  bych to třeba doma nechtěl,  tak
nevím.

*** Počkej to není garance na základě ústní dohody, to je na základě předání toho díla.
Přece garance bude na základě předání díla.

*** Musí  existovat  předávací  protokol  o  té  stavbě  a  k  tomu předávacímu protokolu
se předávají  všechny doklady a  je  předání  díla.  Jestli  to  dílo  bylo  zadaný ústně
objednávkou, smluvně, to je šumafuk. My víme, kolik to má stát a chceme to předat a
k tomu dostáváme všechny papíry a to je  to,  co musíme dokončit.  Předání  díla,
abychom to mohli používat.

*** Takže vy to zaplatíte nejdřív a pak čekáte na předávací protokol, jestli vám ho dají?
*** Ale my jsme nic nezaplatili.
*** *** jim to zaplatil.
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*** Ano, ale oni kdyby to propojili, tak dílo bylo hotové a mohli předat dokumentaci.
*** Dílo bylo hotové.
*** Tak mi řekni, kdo garantuje výstavbu vodovodu u ubytovny? Dělali to ti samý lidi,

kteří to dělali pro nás. Kdo to garantuje, že to dílo bude v pořádku? Kdo je tím
garantem? Odpovězte mi teďka vy tady. Stavíme tam 160 metrů vodovodu.

*** Takže my už stavíme jiné věci jo?
*** Ne,  pořád  jsme  v  Hněvotíně.  Teď  momentálně  stavíme  160  metrů  vodovodu

v Hněvotíně, kope to ***, svařuje to pan ***, kdo to garantuje? Je to vodoprávní dílo,
kdo je garantem? Neodpovíte mi?

*** Já ti odpovím. Protože na tomto vodovodu se zjistily úniky až 5...
*** Kdo je garantem?
*** Moment, já to domluvím. ...až 5 kubíků denně, takže se rozhodlo, že se vodovod

opraví. Když se zjistilo, v jakým je stavu, tak jsme usoudili, že ho vyměníme. Volal
jsem paní *** na vodoprávní...

*** Volal jí pan ***.
*** Ne, já jsem jí taky volal, ale volal i pan starosta.
*** . . .Volal  jsem  paní  ***  na  vodoprávní.  Ta  řekla:  pokud  ctíte  trasu,  tak

nepotřebujete  mít  žádné  vodoprávní  řízení.  Mám  připravené  dokumenty,  ***  je
samozřejmě má, ale občanům je tady samozřejmě nebudeme předkládat, protože je to
na  odbornou  věc,  kde  ten  vodovod  vede  kolem  plotu  rodiny  ***,  je  zaměřený
geodeticky a máme věcné břemeno práva chůze a jízdy pro obslužnost pro opravu.
My  bychom  mohli  jenom  firmu  informovat,  že  to  opravíme.  Ale  firmu  jsme
neinformovali,  firmě  jsme  to  sdělili  a  mám  písemný  souhlas  majitele,  že  ten
vodovod můžeme vyměnit.  Když jsme začali  kopat  do země,  tak jsme zjistili,  že
vodovod někdo dal přímo pod vybetonovanej plot v celé délce. Takže ten vodovod
nelze  opravit.  Je  v  celé  délce  80  metrů  pod  základem betonovým.  Takže  firma
umožnila, že můžeme ten vodovod dát o půl metru vedle, ctíme ochranné pásmo, tzn.
pořád jedeme v režimu, že neměníme trasu a to je celý a negarantuje to nikdo, to je
obyčejná oprava. Je to v režimu obecního úřadu. A to je celý. Ale pan *** chce odvést
od problému, že tady na stole leží audit.

*** Ne ne ne.
*** Takže vykládáš tady občanům, že děláme opravu a špatně.
*** Ne, to jsem neříkal, říkal jsem, kdo to garantuje. Jestli to nikdo negarantuje a to

nevadí...
*** Nikdo to negarantuje, kdo by to garantoval. Provádí opravu ***, který má výkopové

práce. Ano, proč bychom nedali našim občanům práci? Na základě řádné objednávky
a pan ***, který si od 1. ledna, raději aby už neměl problémy, vyřídil živnost, protože
bez živnosti tady na ústní dohodu dělat nebude. A mají zakázku a i objednávku. Takže
2 objednávky, 2 firmy, bude zaplaceno, víme částku. Tak vysvětlil jsem jednu věc.
Můžeme se vrátit k podstatě věci, kde máme projednávat bod?

*** Právě že tady budeme sedět ještě 2 hodiny a řešit tady ty vaše žabomyší války mezi
sebou. Já si myslím, že pokud někdo vzal úplatek, pokud někdo způsobil škodu, nebo
někdo porušil zákon, jak jsem tady slyšel z auditu atd., protože je to mimo režim
zákona, platí občanský zákoník. Pokud jste někomu dokázali nějakej úplatek, porušení
zákona nebo takhle, tak podejte trestní oznámení. Pokud to nemáte, tak to ukončete.
Ale hlavně, tak, jak jsem vám říkal v úvodu, už jste přišli, nebo naše obec přišla
o 200 možná 300 tisíc Kč za to, že půl roku už ten vodovod mohl jet. Takže o co teďka
jde, abychom to dokončili, nebo se tu budeme dohadovat a co? Aji pan ***, i když
bude mít živnost, tak vám samozřejmě o vodoprávní řízení pro kolaudaci potvrzení
nedá. To může odborná firma. Jestli nám to odborná firma slíbila, protože *** hodně
pracoval, že nám tyhle věci přikryje, tzn., že dá nám požadavky sváru, proplachy a
všechny dokumenty, co je potřeba, tak to udělejme tak, jak jsme dělali ten přivaděč
do  chmelnice. Já nevím, prostě pořád tady budete bojovat jako nějaký tyhle.

*** Tak já bych to, už, jestli teda budete...
*** Já bych jen stručně... Nevím teda, nejsem právník, ale jak se převádí ústní dohoda,

když se změní zastupitelstvo? Když si to takhle jako perhuba na ulici s někým řeknu,
někdo dodá doklady.. Vy jste skončili ve vedení obce a teď řeknete, Peťo, já jsem to
dohodl jsem to tak. Já bych na to nepřistupoval.

*** Když jsem dával zápis o předání funkce, tak tam jeden fous tady k tomu vodovodu byl,
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že to není dokončený. Takže co já uzavřu ústní dohody, byl jsem já starosta a měl
jsem na to právo, tak jsem je uzavřel. Ale neznamená to, že když se končí volební
období, že už žádný pravomoce nemám.

*** Já se chci jenom zeptat. Já jsem z toho úplně rozpačitej, protože to, co se pouští
do dědiny, se mi vůbec nelíbí. Bohužel jsem minule nemohl, takže vím jenom toto, ale
nevím,  kde  vyskočila  částka,  já  nevím  650,  700  tisíc,  která  se  má  zaplatit.
Chlapi  mluvijou  pro  mě  jasně,  že  částka  je  tolik  a  tolik.  Vůbec  se  nebavím
o argumentu, kterej říkal ***, že nám utíkají peníze a z vás je cítit taková zášť něco
řešit a povolit a domluvit se. Jsem z toho úplně rozhozenej. A už to trvá od voleb.
Jestli si chcete navzájem nějaké věci řešit, tak nedělejte takhle. Pro mě je to tak
jednoduchý, to, co říká ***. Proboha uzavřete to, jestliže tam lítají prachy, kde jste
vzali těch 650 tisíc? Tady mluvíš o nějakým dalším vodovodu. Děláte jakejsi vodovod,
kterej bude muset mít zase všechny zkoušky a všechny tyto věci, tzn., že pro mě je to
podobná stavba, jestli jste se uhnuli nebo neuhnuli. Byl kladenej dotaz, tak na to
odpovězte, kde jakých 600 tisíc? Chlapi mluví jinak.

*** Já vím, že mluví jinak, protože jsme jsme šli cestou auditu. Já to shrnu v rychlosti..
*** Prvně co jsi říkal o tom auditu, že se to nastřelilo. Já si myslím, že to byla zkouška

teda, že za nás bude někdo jednat a že nám něco. Já jsem z toho smutnej, když jsem
četl ty výsledky. Taky jsem tyto věci dělával, když tam čtu, *** to tady říkal, já to
nebudu opakovat.  Rozkouskování  zakázky tak,  jak  to  děláme,  vždy  to  směřovalo
k tomu, aby se ušetřili ne malý prachy, velký. Nikdo z toho nebyl znehodnocenej.

*** Na to jsou ty limity.
*** Počkej, pak mluv, říkal jsi, že tomu nerozumíš.
*** Ale ten limit se vztahuje k jedné firmě pane bože, už to pochopte.
*** Jestli máte někdo pocit, že si někdo hrábl někam, říkám to správně, dejte tam jinej

statut, než aby se nám tady někdo rýpal v tom a vůbec nevěděl o světě. Já vůbec
nerozumím tomu, že když dělají audit, že vůbec nemluví s těma, kteří to rozjížděli,
tomu vůbec nerozumím. Zeptám se, kolik stál ten audit? Jestli to byla nějaká aktivita,
aby se někomu něco ukázalo a posčítejte tyto ztráty a nemluvě o ztrátách lidí, kteří
na vás hledíme, jak si tady řešíte svoje spory. To je můj názor, končím.

*** Z pozice funkce, ve které se úplně necítím, jako ryba ve své vodě, ale Tome věř mi, že
já skutečně si tady neřeším nějaké své osobní problémy. Jestli si řeším nějaký osobní
problém, tak je to takový, že najednou jsem postavený do pozice a teď se do toho
vžijte,  kdokoliv  z  vás.  Někoho,  kdo má zvednout  ruku pro něco,  co  bylo  zjevně
protiprávní, prostě bylo. Takto se postupovat nemělo a argumentace typu, že se to
takhle dělalo 20 let... Takto se prostě postupovat nemělo. Nejpovolanější kancelář
v této republice na to posvítí a řekne, že toto je špatně. Takže máme nějaký výstup a
teď je otázka, jak s tím naložím. Nikdo ti na nikoho nechce podávat trestní oznámení.
Já chci mít akorát čistý štít a hlasovat o něčem, co mě nikdy nemůže dohnat. Já
nemám jakékoliv jiné ambice, co se týče této věci, takže skutečně nějaké žabomyší
spory a války jsou mi srdečně ukradené. Takže udělejme to nějakým konstruktivním
způsobem. Přišlo to dneska, je to aktuální, je to narychlo, tak si to nastudujme a
pojďme se zamyslet nad tím, jak z toho vybruslit.  Já bych si s dovolením nechal
poradit od stavařů, nechám si poradit jak postupovat v této věci, aby to bylo čisté, aby
se to narovnalo. Protože ve vší úctě, ono to čisté nebylo, tečka a to je prostě daný
fakt, přes který už se prostě nedostaneme.

*** Jednu větu. Přečtěte si naši metodiku o zadávání zakázek a jestli tam najdete něco, co
jsme udělali jinak, než jsme měli udělat, tak pak to takhle můžeme říct. Ale furt platí
naše  metodika.  Můžeme  si  říct,  že  jsme  podle  ní  nepostupovali,  ale  metodika
se vztahuje k jednomu dodavateli. Tady je dodavatel zemních prací, tady je dodavatel
potrubí a tady je dodavatel materiálu. Ale není to zakázka. Až toto pochopíte, tak
uvidíte, že oni se baví o rozdělování zakázek účelově. Ale toto je rozdělování zakázek
za účelem, abychom se vyhli nějakému postupu. Tzn. vyhnout se zákonu o zadávání
zakázek,  vyhnout  se  zadávání  na  profil  obce,  zveřejňování  smluv.  Ale  toto  mi
neděláme.

*** On to může být i bohulibý účel, ten zákon ve své podstatě je fakt velká pitomina. Fakt
já s tím nesouhlasím, ale zákon bohužel neumožňuje obcím ušetřit. Bohužel ty obce
budou muset vydat víc.

*** Obec  má  peníze  a  obec  si  sama  může  rozhodnout,  jak  s  těma  penězma
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bude hospodařit. Nebudeme zadávat vodovod za 1 milion 200 tisíc, když ho můžeme
udělat za 600.

*** Tam je třeba: nepokračujeme ve stávajícím způsobu zadávání dílčích plnění. No co to
je za hovadinu? Vždyť oni jsou zákon ti auditoři. Přece v zákoně je jasně řečeno, že
zakázky malého rozsahu jdou mimo režim zákona. Musíme se chovat transparentně,
nediskriminovat  atd.  My  jsme  nikoho  nevhodili,  ale  proč  nám  oni  říkají,  že
nemůžeme  měnit  zakázku  malého  rozsahu?  To  je  přece  hloupost.  Sami
předpokládáme  hodnotu  celé  zakázky,  takže  třeba  zakázku  za  třeba  600  tisíc
budete hodnotit všechno soutěží? Když ruply kotle ve školce, nevím, kolik tam byla
suma, třeba 400 tisíc,  tak co si  myslíte? Že jsme soutěžili? Pošleme děcka dom,
učitele dom a obec teď bude soutěžit, obec bude úřadovat. Kotle byly opravený za 2
dny díky *** a *** a bez mrknutí oka jsme zaplatili 2 novy kotle, ale děcka přišly
druhej den do školky. Co takhle chcete řešit? Napřed se naučte zákon o obcích, zákon
o zadávání zakázek a prostudujte si pořádně metodiku.

*** Nejsem stavař,  ale v  podstatě slyším jednu stranu,  slyším druhou stranu.  Určitě
souhlasím s ***, že abychom měli čistý svědomí a je to přesně to, jak říká ***. Tahle
celá situace se nelíbí ani mě. Musím tady sedět, musím tu poslouchat a musím v tom
žít v této pracovní atmosféře, ale kdybych byla nezávislá a seděla tady na té vaší
straně, tak to, co tady zaznělo, znělo velice bohulibě, velice krásně a kývala bych.
A říkala bych si správně. A pak sedím na té druhé straně, kdy ta kontroverze celé
situace pro mě spočívá v tom, že tady padla nějaká čísla. Ta čísla byla úžasná. Akorát
že pak je ten druhý protipól, pro který se ti, kteří to zhotovili, přišli říct a přišli si říct
o částku, která tu zazněla. Jsou na to svědci a dokonce jsme na pracovním jednání,
kde jsme byli my všichni, jsme volali zúčastněné konkrétní osobě jmenovitě a nahlas
před všema, byla upozorněna, že to je nahlas, a byla jí řečena částka a bylo řečeno,
kdo jí to zadal a kdo jí to řekl. Kdybych to neslyšela na vlastní uši, tak bych vám určitě
dala za pravdu. Ale já jsem to slyšela a v tom spočívá celá ta kontroverze. Takže si
říkám,  aha,  dobře.  Takže  kde  je  nějaká  objednávka?  A  ta  objednávka,  která
by hovořila o nějaké částce i třeba přibližné, není. Tu objednávku nikdo nevytvořil, tu
objednávku nikdo neposvětil a nikdo se pod ni nechtěl podepsat. Kdyby se pod ni
podepsal, tak už to bylo dávno celý vyřešený. Ale proč se ten někdo nechtěl pod to
podepsat? Protože najednou je tam velká diskrepance mezi tím, kolik tady padlo a
kolik firma řekla, že chce. Přišla si pro to k pracovnímu stolu a potvrdila to nahlas
do telefonu. A o tom my pracovní jednání nemáme bohužel žádný záznam, ale byli
jsme tu a slyšeli jsme to. Odtud vzešla ta částka, která tam je. Takže teď se ptáme:
kde se ta částka vzala a proč oni chtějí částku takovou a tahle částka, že už máme
zaplatit jenom 80 tisíc? To by bylo to poslední. To vám dávám za pravdu, že to zní,
jakože jsme blázni a že tady děláme něco a problém je někde. A to je to, že se chci
podívat občanům do očí a říct dobře, tak ať to bylo, jak to bylo, tak kdyby tam bylo
někde něco řádně, a teď mluvím jako člověk, jako paní z lidu, jak to na mě působí. To
jsou dva protipóly, který se ve mě bijou a říkám si: kde je ta pravda? Té měl pomoct
audit. Bylo tady zpochybněno, které dokumenty se tam poslali. Všechny, které byly.
Žádné jiné nebyly.

*** Já  považuju  za  tragické,  že  11.  4.  2023  tady  není  shoda  o  tom,  jak  zadávat  a
schvalovat veřejné zakázky. To já považuju za tragické. Lidová tvořivost do veřejných
zakázek nepatří. Ani ústní dohody tam nepatří.

*** 650 tisíc byla cena toho díla. Nebyla sjednávaná ani s panem ***, ti u toho možná
poslouchali.

*** Ale oni to tvrdí, oni si přišli pro 650 tisíc.
*** Prosím tě, stačilo jeden telefon, já se tady motám po okolí. Ale přijet a říct, pojď si

sednout s něma, když jsme to teda zadávali jak sedíme já a starosta..
*** Minule tys u toho byl taky přece, když ten telefon byl. *** řekl nahlas, že to chce.
*** 650 tisíc byla cena díla tu oni slyšeli, když jsme se bavili o té zakázce. Já jsem vás

prosil, ať vezmete majitele firmy, se kterým se bylo jednat, ať přijde pan starosta a
přijdu já. Volal jsem ***. Prosil jsem tě, ať si sedneme hned po volbách.

*** Takže když jim zaplatíme 80 tisíc budou spokojeni jo?
*** Ale oni to dílo nedokončili. Vy jste ho zasypali, to dílo je nedokončený, zasypaný,

takže oni nemůžou dostat žádný peníze. Oni dostanou jenom za to, co udělali.
*** Podle informací, to, co je tam dneska hotový, bylo nasmlouvaný, propoje atd. Další
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ventily nebyly součástí objednávky, proto jsme se domluvili s panem *** i s panem
*** i s panem ***, že to uzavřeme a uvidíme, kdo tu stavbu pak... Já bych tohle jenom
ukončil, budeme tu jinak do 10 hodin a stejně už pak tady budem sami. Já jen chci říct
zodpovědně a pokud mě pan *** tlačí už podruhé podat trestní oznámení, tak já
se nemám čeho bát, já to trestní oznámení klidně dám. Já vám tady všem občanům,
jak jste tady a tohle zasedání a každý se nahrává, takže já jsem si toho vědom. Tady
jsme seděli s panem ***, když přišel pan *** a pan ***, kterej toho času byl na pracáku
a řekli: My už to máme, 650 tisíc za práci, my to chceme zaplatit. A byl tady ***,
kterej má zaplacených 250 tisíc. Jeho peníze vůbec nebyli ve hře, tys vlastně ještě
stihl proplatit za sebe. Já ještě říkám: hoši, vystavte fakturu, na těch 650 tisíc bez
DPH,  to  je  700  tisíc  a  pokud  ji  pan  ***  podepíše,  já  ji  zaplatím,  protože  tím
zlegalizoval ústní dohodu a tím by to pro mě bylo uzavřený. Jenomže protože my
víme, že jsme volali na BM asistent, kterej spravuje profil zadavatele a mělo by se to
nad 500 tisíc vyvěsit. Dnes je na té zakázce 480 tisíc, tzn. těsně před 500 tisíc a zákon
říká: jakákoliv zakázka, ať už je zadaná jak chtěla, se musí nad 500 tisíc vyvěsit. Proto
já jsem musel z těchto důvodů zastavit tuto zakázku a vyřešit to. Kdyby nešel tento
trapnej audit, kterej bude stát nějakej peníz, tak už by to bylo hotový. To je pravda.
Už jste mě vyzvali jednou, že mám dát trestní oznámení, ale já jsem nechtěl dát to
trestní oznámení z jednoho důvodu. Nahrává se to, já jsem si toho vědomej. Protože
jsem nechtěl, aby všichni lidi, co u toho byli museli svědčit. Protože pak půjdeme
z hrušky dolů. Protože všichni zastupitelé byli na pracovním a pan *** na telefonu
řekl, kolik chce bez DPH. A to prostě zazní. A já jsem to chtěl mít tak jak ty, děláme
tady spolu 15 let, s panem *** a pořád otvíráme něco, co odvádíme někam jinam. Já
ani tento bod nemám na hlasování. Bylo to jen seznámení a konstatování a další
budeme řešit v kruhu zastupitelů, na pracovním a už to mohlo být dávno hotový já
s tebou souhlasím. Proto já bych od tohoto bodu teda odstoupil.

*** Bydlím tu 3 roky, ale jako právník cítím potřebu se k tomu vyjádřit. Na univerzitě a
na městě dělám delší dobu a kolem těch zakázek se delší dobu motám. Není mi úplně
jasný, o jaké metodice se bavíte, to je nějaká interní metodika obce Hněvotín?

*** Ano.
*** Bohužel v takové situaci to s těma předpokládanýma hodnotama takhle je. Že se tady

20 let něco dělalo, takhle to dělalo tisíce dědin v celé republice. Bohužel máme teď
papír,  kterej  by  bylo  možný  hodit  na  webovky  nebo na  úřední  desku,  ať  se  na
to můžeme podívat a spočíst si ty částky, každej ať se na to podívá a udělá si obrázek.
Bavíme  se  o  různých  částkách,  nikdo  žádný  smlouvy  neviděl,  mě  je  po  tom
úplně houby, jenom bych osvědčil dvě věci. Jedna věc je uzavřít tu starou zakázku a
udělat novou. Včil máme papír, kterej nám říká, že do budoucna co mi budeme dělat,
tak musíme vždycky spočítat všechno, co s tím souvisí. Jestli vy máte někde limit 700.
To, co říkal bývalej starosta, není úplně pravda. Není to o tom, že existuje jenom limit
podle zákona, 2 miliony nebo 6 milionů. Vy musíte ctít pravidla zadávání veřejných
zakázek  i  u  zakázek,  které  zadáváte  z  menší  částky  a  vy  jste  si  ty  pravidla
sami  modifikovali  do  té  vaší  metodiky.  V  té  metodice  bohužel,  ač  jste  to  třeba
nevěděli,  jste  si  řekli,  že  ta  předpokládaná  zakázka,  hodnota  zakázky  je  700.
Po té máte poptávat 3 firmy, jestli to chápu a pod ni se může nebo nemusí poptávat.
Bohužel  jste  použili  zákonné  termíny  té  předpokládané  hodnoty  a  ta  teda  je
konstruovaná, že se to mělo sečíst. A nejde o to, že to nemůžete rozdělit více firmám,
vy to musíte poptat tím režimem, který jste si vymysleli. Tzn. na ten zbytek té zakázky
odedneška je potřeba jít tím režimem, poptat ty 3 firmy ať už je to v pořádku, dodělat
to. A druhá věc, co je potřeba vyřešit je ta minulost. Tzn. jestli ta původní smlouva byl
platná...

*** Žádná nebyla
*** ...Jestli nebyla, jestli byla ústní, tak s něma se domluvit, kolit teda chtějí zaplatit, za to

co  je  tam  dneska  udělaný.  Ať  už  na  základě  smlouvy  ústní,  kterou  v  nějakým
dohadovacím  řízení  nějak  prokážou,  a  nebo  prostě  žádná  smlouva  nebyla.  Dílo
provedli, do omylu jsme je nejspíš uvedli asi my, takže to dílo nejspíš budeme muset
zaplatit.  Předanou dokumentaci k tomu mají a ať k tomu přijde kterákoliv firma,
na základě těch papírů, co dostane a oni můžou udělat,  že nám je nedají  dokud
nezaplatíme, ale až nám dají dokumentaci, tak kterákoliv firma, která k tomu přijde,
tak ta se musí vysoutěžit tím přísnějším režimem. A já si myslím, že rozdělme tu
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diskuzi  na  konstruktivní  body.  Jeden je  dodělat,  ať  je  to  hotový  a  to  raději  tím
postupem, že poptejte 3 firmy, udělejte si předpokládanou hodnotu všeho, na základě
toho, jak to všechno dneska je. Dokumentaci máme a ten zbytek se bohužel musí
dořešit. Proto bych teda prosil, jestli by bylo možný vyvěsit na úřední desku zápis
z auditu.

*** To nebudu moct, protože je to interní, pro obec a nesmíme to poskytnout třetí osobě.
*** Je potřeba se soustředit na budoucnost. Ta předpokládaná hodnota kolikrát se musí

sčítat  do  kdoví  jakých  ptákovin,  který  vzdáleně  nesouvisí,  a  to,  že  jste  si
pořídili  materiál  vlastní  cestou,  to zákon prostě nezná.  A my jsme si  to bohužel
napsali do té vlastní metodiky teda takhle. My můžeme do té metodiky hrábnou a
nějak si  ji  upravit,  je ale daná, jestli  jsme si  ji  sami napsali,  tak se bude muset
do budoucna přepsat a přehlasovat. Ale jestli platila a musela se dodržet a že jsme
použili řeč, které jsme nerozuměli a třeba se jí obecně rozumělo jinak, tak to vám
nevčítám. Ale bohužel dnes je takovej stav, že do té předpokládané hodnoty zakázky
počítáte všechno, co vzdáleně souvisí s dílem, ať už to dělá jeden, druhej, nebo to
vůbec nemusí existovat. Vy poptáte 3 firmy a oni vám řeknou, že to třeba nejde
udělat. Máte argument, můžete soutěžit po částech. Můžete postupovat podle toho
zákona. Jak říkal pan starosta, že tam děcka zmrznou, tak jsou nějaký mimořádný
případy, kdy se dá ten postup ze zákona přemostit, abyste se z takové situace dostali.
Ale nepochopil jsem to tak, že by to byla nějaká havarijní situace. Bohužel, nebyl jsem
u toho, ale takhle jsem vás v pár větách slyšel.

*** Metodiku nám nenařizuje vůbec nikdo. Zákon o zadávání veřejných zakázek hovoří
jenom tady tyhle závazný normy, který tam jsou, tečka. Nic víc. A to, že naše obec si
přijala metodiku, protože pro nás 6 milionů jsou velké peníze, jsme vesnice, tak proto
jsme si to my dali. Tak přísný, jak si to stanovíme, tak to budeme muset dělat, ale
vlastně  se  jenom  jedná  o  usnesení  zastupitelstva.  Tzn.  zastupitelé  metodiku
přijali, můžou vytvořit výjimku, můžou někoho pověřit, takže je to porušení pouze
interního předpisu. Ale já tvrdím, že pořád se může zakázka malého rozsahu dělit a
v žádném zákoně není napsáno, že je to zakázáno. Že musíme oslovit firmu, když
to můžeme dát třeba vykopat, pak to můžeme udělat, něco nám budou dělat na hřišti,
jiná firma bude dělat zemní práce atd. Je to úplně běžná věc, kterou dělají všichni
zadavatelé na všech vesnicích. Takže seznamte se trochu s praxí, jak je to na obcích.
Není to vůbec proti zákonu.

*** My tady sčítáme hodnoty zakázky, která když se posuzuje podle zákona o zadávání
veřejných  zakázek.  Ale  my  máme jednoho  dodavatele  na  zemní  práce,  druhého
na  montáž  potrubí  a  nikdo  z  nich  nepřesáhl  hodnotu  takovou,  abychom museli
soutěžit.

*** Tohle bych ani nezmiňoval, protože tohle mi zavání.
*** A čím to zavání?
*** To mi zavání účelovým dělením.
*** Účelové dělení je na to, aby obec ušetřila peníze.
*** Pokud budu tohle akceptovat jako pravidlo, tak jakoukoliv zakázku jsem schopný si

účelově rozdělit na nesmyslně malé. Je to blbost.
*** Zakázka malého rozsahu je do 6 milionů. A o nějakým účelovým dělení zákon nic

neříká. To je v naší režii.
*** My si můžeme zvolit, že jeden měsíc to vykopeme, druhej měsíc se na to budeme

dívat.
*** Nemůžeme rozdělit zakázku za 10 milionů na dvě zakázky za 5 milionů a podlézt

režim zákona. To zakazuje zákon. Nic jiného.
*** A když si vezmete hřiště. Hřiště stálo podle soutěže přes 10 milionů. My jsme to

za pár milionů udělali. Zase, kousek ti, kousek ti, tamten udělal to, tamten to.
*** Máme tady 2 právníky, audit, pojďme dál. To, že přišli občané a chtěli 650 tisíc bez

daně, odpřísáhnu kdekoliv, už je to za náma. Díky dnešnímu hádavému zasedání jsme
tu  částku  stáhli  na  kolik  ***?  Kolik  teda  dlužíme?  Nahrává  se  to,  takže  částku
nedostanu. Ale padlo tady 80 tisíc.

*** 80 tisíc *** a a pak nějakých, nevím teď z hlavy, kolem 200 tisíc za montáž, nevím
kolik přesně.

*** Já jsem obci jenom tím, že jsem to zastavil, jsem ušetřil 400 tisíc korun. Takže je věc
lichá a zavádějící pro vás, že *** poškodil obec. Už bych to uzavřel, nehlasujeme nic,
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je to jen informace. Vidíte, že pravdu má vlastně každej, že nestačí 2 právníci a audit,
takže zvážíme pak na pracovním, jak budeme postupovat dál, aby se jednou pro vždy
řeklo, jak se má postupovat při zadávání zakázek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín bere na vědomí závěrečné shrnutí zprávy o výsledku externího auditu, který
vypracovala společnost HAVEL & PARTNER s.r.o. ,IČ: 26454807 ze dne 6.4.2023, pro zakázku malého
rozsahu s názvem Zvýšení přenosové kapacity vodovodní sítě Hněvotín, kde zakázka nebyla předchozím
vedením Obce v měsíci  srpnu 2022 s  pověřením 1.místostarosty obce,  pana Miloslava Antla,  zadána
odpovídajícím způsobem podle Metodiky. V případě, že by Obec pokračovala v zadávání dílčích plnění
stavby, vystavila by se riziku, že by při případném přezkumu jejího postupu bylo ze strany  přezkumných
(auditních) orgánů konstatováno, že došlo k nepřípustnému rozdělení předmětu Veřejné zakázky, která
nebyla zadána transparentně v řádné soutěži.
Auditorská Zpráva doporučuje:
  Nepokračovat ve stávajícím způsobu zadávání dílčích plnění Veřejné zakázky tzv. na přímo, ale:
1) Stanovit řádnou předpokládanou hodnotu předmětu Veřejné zakázky tj. sečíst všechna potřebná 
    plnění související se Zvýšením přenosové kapacity vodovodní sítě.
2) V případě potřeby realizace tohoto plnění, realizovat výběrové řízení v režimu, který odpovídá součtu
    všech  dílčích souvisejících plnění.
3) Výsledek výběrového řízení zveřejnit na Profilu zadavatele Obce Hněvotín

 

 

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

5. Žádosti fyzických a právnických osob

a. Rozšíření kapacity v Základní a Mateřské škole Hněvotín

Vedení Základní a Mateřské školy Hněvotín žádá o rozšíření kapacity Mateřské školy Hněvotín v závislosti
na rostoucím zájmu občanů obce o umístění dětí předškolního věku v Mateřské škole Hněvotín. Dlouholetou
snahou vedení obce Hněvotín je, aby občané naší obce umístili své děti do místní Mateřské školy a následně
pak i do Základní školy. V okamžiku, kdy nebudeme schopni uspokojit požadavky rodičů dětí, bude docházet
k nežádoucímu odlivu dětí z Mateřské a následně i ze Základní školy Hněvotín, která je naší chloubou, naší
prioritou. Z těchto důvodů navrhujeme Sdružení Beruška, z.  s.  která doposud využívá prostory v budově
Mateřské školy přesunout do budovy s Poštou s číslem popisným 253. Zde jsou v přízemí prázdné prostory
s možností vybavením šaten, sociálního zařízení, kuchyňkou i hernou pro děti. Předpokládaný náklad úprav,
které by realizovali převážně zaměstnanci obce předpokládáme do cca 300 000,- Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje nutné úpravy prostor v budově s číslem popisným 253 v majetku
obce pro potřeby Sdružení Beruška, z.s. s jejím přestěhováním do 30. 8. 2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/4Z/2023 bylo schváleno.

b. Žádosti o Dotace a Dary místních spolků a sdružení

Zastupitelstvo obce schválilo na svém 2.zasedání dne 6.12.2022 přidělení Dotací,
Příspěvků a Darů těmto místním spolkům, sdružením a občanským skupinám.
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Dotace: 

TJ FC Hněvotín, z. s.; IČ:603 38 971 (celoroční činnost): 550.000,- Kč 
Římskokatolická farnost Hněvotín; IČ: 48427659 (oprava střechy kostela sv. Leonarda): 250.000,- Kč
ProVás Hněvotín, z. s.;  IČ:03910164 (pobytový tábor dětí): 80.000,- Kč 

Dary:

SDH  Hněvotín; IČ: 67339824 (na činnost pro dvě družstva mládeže): 10.000,- Kč
Myslivecký Spolek Blata Hněvotín; IČ:48770493 (na činnost): 5.000,- Kč 
Spolek Čechů z Volyně a jejich přátel – Hněvotín, z.s.; IČ:02726203 (na činnost): 5.000,- Kč  
Spolek rodičů při ZŠ Hněvotín; IČ:68347235 (na činnost): 15.000,- Kč   
Spolek rodičů při MŠ Hněvotín; IČ:70867828 (na činnost): 8.000,- Kč
ProVás Hněvotín, z.s.; IČ:03910164 (na činnost): 5.000,- Kč   
Římskokatolická farnost Hněvotín; IČ: 48427659 (na vánoční koncert): 10.000,- Kč
Mateřský klub Beruška Hněvotín, z.s.; IČ: 28560663 (na činnost): 5.000,- Kč
Oblastní spolek Českého červeného kříže Ol.; IČ:00426474 zastoupen Jitkou Ponížilovou: 10.000,- Kč
Sdružení občanů - Senioři Hněvotín - zastoupené paní Jitkou Ponížilovou (na činnost): 5.000,- Kč
Taneční skupina BABA Hněvotín - zastoupená paní Jitkou Ponížilovou (na činnost): 5.000,- Kč
Hospici na sv. Kopečku; IČ:73634671 (na činnost): 10.000,- Kč
NEJSTE SAMI – mobilní hospic z. ú.; IČ:04871243 (na činnost): 10.000,- Kč
Sociálním službám pro seniory Olomouc p. o.; IČ:75004259 (na celoroční činnost): 10.000,- Kč

Poskytnutý příspěvek na činnost v roce 2023:

Svazek obcí - Mikroregion Kosířsko; IČ:709 45 012 (na celoroční činnost): 183.200,-Kč
Svaz měst a obcí České republiky; IČ: 63113074 (na celoroční činnost): 10.000,- Kč
Region HANÁ, z. s.; IČ: 26656426 (na celoroční činnost): 54.060,- Kč

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje  podpisy příslušných Dotačních smluv se subjekty pro činnost
v roce 2023:

TJ FC Hněvotín, z. s.; IČ:603 38 971 (celoroční činnost): 550.000,- Kč 
Římskokatolická farnost Hněvotín; IČ: 48427659 (oprava střechy kostela sv. Leonarda): 250.000,- Kč
ProVás Hněvotín, z. s.;  IČ:03910164 (pobytový tábor dětí): 80.000,- Kč 

Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje podpisy příslušných Darovacích smluv se subjekty pro činnost
v roce 2023:

SDH  Hněvotín; IČ: 67339824 (na činnost pro dvě družstva mládeže): 10.000,- Kč
Myslivecký Spolek Blata Hněvotín; IČ:48770493 (na činnost): 5.000,- Kč 
Spolek Čechů z Volyně a jejich přátel – Hněvotín, z.s.; IČ:02726203 (na činnost): 5.000,- Kč  
Spolek rodičů při ZŠ Hněvotín; IČ:68347235 (na činnost): 15.000,- Kč   
Spolek rodičů při MŠ Hněvotín; IČ:70867828 (na činnost): 8.000,- Kč
ProVás Hněvotín, z.s.; IČ:03910164 (na činnost): 5.000,- Kč   
Římskokatolická farnost Hněvotín; IČ: 48427659 (na vánoční koncert): 10.000,- Kč
Mateřský klub Beruška Hněvotín, z.s.; IČ: 28560663 (na činnost): 5.000,- Kč
Oblastní spolek Českého červeného kříže Ol.; IČ:00426474 zastoupen Jitkou Ponížilovou: 10.000,- Kč
Sdružení občanů - Senioři Hněvotín - zastoupené paní Jitkou Ponížilovou (na činnost): 5.000,- Kč
Taneční skupina BABA Hněvotín - zastoupená paní Jitkou Ponížilovou (na činnost): 5.000,- Kč
Hospici na sv. Kopečku; IČ:73634671 (na činnost): 10.000,- Kč
NEJSTE SAMI – mobilní hospic z. ú.; IČ:04871243 (na činnost): 10.000,- Kč
Sociálním službám pro seniory Olomouc p. o.; IČ:75004259 (na celoroční činnost): 10.000,- Kč

Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje úhrady plateb pro subjekty na činnost v roce 2023:

Svazek obcí - Mikroregion Kosířsko; IČ:709 45 012 (na celoroční činnost): 183.200,-Kč
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Svaz měst a obcí České republiky; IČ: 63113074 (na celoroční činnost): 10.000,- Kč
Region HANÁ, z. s.; IČ: 26656426 (na celoroční činnost): 54.060,- Kč
 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/4Z/2023 bylo schváleno.

c. Žádost o udělení čestného občanství obce

Pan *** navrhl obecnímu zastupitelstvu zvážit udělení panu *** titul čestného občana obce. Zastupitelé pověřili
starostu obce Petra
Niessnera o projednání této záležitosti i s panem ***, který
poděkoval panu *** za jeho návrh a požádal zastupitelstvo obce, aby hlasování
o jeho nominaci na post čestného občana přesunuli na pozdější léta.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín zamítá  návrh pana *** na udělení titulu
 čestného občana panu *** v nejbližších letech a vyhovuje tímto
 rozhodnutím bývalému starostovi obce, panu ***, který si nepřeje
 udělení titulu čestného občana v nejbližších letech jeho života.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/4Z/2023 bylo schváleno.

d. Žádost o prodeji pozemku pod budovou

Firma GRM Systems s. r. o IČ: 269 16 835, Slatinky 158, vlastní nemovitost na parcele 348/2 v majetku f. GRM
Systems a na parcele 348/4 v majetku Obce Hněvotín a 348/6 v majetku f. GRM Systems, vše v k. ú. Hněvotín a
v areálu Zemědělského družstva. Statní pozemkový fond odprodal firmě GRM Systems i sousední přístupový
pozemek s p. č. 444/2. Firma GRM Systems žádá zastupitelstvo obce o odprodej pozemku s p.č.348/4 o výměře
49 m2, který se nachází pod částí budovy v majetku žadatele.
S  ohledem na  skutečnost,  že  obec  Hněvotín  nevlastní  v  zájmovém území  jiné  pozemky  a  v  budoucnu
neuvažujeme o zbudování cyklostezky na pozemku s p.č.348/4, navrhujeme vyhovět žádosti společnosti GRM
Systems pro odkup pozemku č.p. 348/4.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje záměr odprodání pozemku s p.č.348/4 s výměrou 49 m2 v majetku
obce Hněvotín za prodejní cenu 3.000,-Kč. /m2. Na pozemku se nachází nemovitost soukromé společnosti
GRM Systems s.r.o.        

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/4Z/2023 bylo schváleno.

e. Žádost JSDH

Podle zákona o požární ochraně zřizuje obec jednotku sboru dobrovolných hasičů obce, která provádí hašení
požárů, záchranné práce při živelných pohromách a jiných mimořádných událostech a plní ve svém územním
obvodu další úkoly. V České republice bohužel ubývá dobrovolných hasičů, neboť v některých obcích se i ruší
jejich zásahové jednotky, protože ztratily svojí akceschopnost. Mladí lidé totiž o tuto mimopracovní činnost
ve svém volnu nemají zájem, nebo jim chybí podmínky a také i potřebné vybavení. Podle profesionálních hasičů
je to velký problém, protože pomoc školených dobrovolníků potřebují. Na těchto jednotkách je postaven systém
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stejně jako na profesionálech. Protože pokud přijede pouze čtveřice profesionálních hasičů, tak ten zásah
nebude efektivní. Optimální je tak kombinace profesionálů a dobrovolníků s technickou výbavou a hlavně
nutnou kvalitní výstrojí a výzbrojí hasiče.  

Členové  JSDH  Obce  Hněvotín  žádají  o  postupné  doplňování  a  modernizaci  technického  vybavení
Hněvotínské  hasičské  jednotky,  nákupem  níže  uvedeného  hasičského  vybavení  v  celkové  hodnotě
do  150.000  Kč.  s  DPH.

Važme  si  práce  naších  dobrovolných  hasičů,  udržujme  jejich  akceschopnost,  chraňme  jejich  zdraví  při
samotném zásahu potřebnou výstrojí a výbavou, neboť není otázkou ZDA , ale  KDY  je bude potřebovat někdo
z nás. Navrhuji schválit doplnění vybavení v letošním roce dle přiloženého seznamu.

Vozidlová  MOTOROLA DM4600E DTMF VHF  26 379 Kč   1X
Motorola DP 1400 VHF - přenosná radiostanice / Li-  10 745 Kč 4X
EK-30/HZS/I - ruksak vybavený    8 250 Kč  1X
Polohovací pás pro hasiče FIREMAN    2 179 Kč 1X
Peli™ svítilna pro hasiče 331      1 675 Kč   + držák 300 Kč 4X
NIGHTSTICK - Intrant, Duální ATEX svítilna   5 848 Kč 2X
FLASH 02 - páteřní deska + fixátor + popruhy  9 880 Kč 1X
Proudnice C52 PROTEK    15 125 Kč  1X
LUKOV GII - zásahová obuv    5 257 Kč 2X
KARLA - zásahové rukavice  2 524 Kč 2x
Lano LX Static bílé 11 - 30 metrů 1 416 Kč 1x 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Hněvotín  schvaluje  doplnění  a  modernizaci  technického  vybavení  jednotky
vč. hasičské výstroje Hněvotínské hasičské jednotky, nákupem hasičského vybavení v celkové hodnotě
do 150.000 Kč. s DPH, pro JSDH Obec Hněvotín dle předloženého soupisu materiálu.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/4Z/2023 bylo schváleno.

6. Odkoupení pozemků

a. Pro výstavbu Cyklostezky Hněvotín – Topolany
blok a-1

je nutné vykoupit oddělený díl pozemku z pozemku 346/1 vedený jako orná půda v k. ú. Topolany u Olomouce
v majetku SJM ½ *** a SJM ½ ***. Pozemek s p. č. 346/101 o výměře 1837 m2 je odděleným dílem z pozemku
346/1 dle GP č.322-89a/2019 a dojde Kupní smlouvou k nabytím tohoto pozemku 346/101 v k. ú. Topolany
u Olomouce do majetku obce Hněvotín za výkupní cenu 400,-Kč/m2.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje   podpis Kupní smlouvy mezi obcí  Hněvotín na jedné straně,
*** na straně druhé pro odkoupení pozemku  s p. č. 346/101 o výměře 1837 m2 odděleného z pozemku
s p.č.346/1, dle GP č.322-89a/2019 za kupní cenu 400,-Kč/m2 a příslušného rozpočtového opatření. Dojde
tímto k nabytí pozemku v k. ú. Topolany u Olomouce do majetku obce Hněvotín.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9a/4Z/2023 bylo schváleno.

blok a-2

je nutné vykoupit oddělené díly pozemků z pozemků 346/21 a 346/20 vedené jako orná půda v k. ú. Topolany
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u Olomouce oba v majetku ***. Pozemek s p. č. 346/109 o výměře 130 m2 je odděleným dílem z pozemku
346/21  a  pozemek  346/108  o  výměře  153  m2  je  oddělen  dílem  z  pozemku  346/20  oba  dle  GP
č.322-89b/2019 Kupní smlouvou dojde k nabytím těchto dvou pozemků 346/109 a 346/108 v k. ú. Topolany
u Olomouce do majetku obce Hněvotín za výkupní cenu  400,-Kč/m2.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje  podpis Kupní smlouvy mezi obcí Hněvotín na jedné straně a
***  na straně druhé k odkoupení pozemků s p. č. 346/109 o výměře 130m2 odděleného z pozemku s p.
č. 346/21, a pozemku s p.č.346/108 o výměře 153 m2, oba dle GP č.322-89b/2019 za kupní cenu 400,-
 Kč/m2 a příslušného rozpočtového opatření. Dojde tímto k nabytí pozemků 346/109 a 346/108 v k. ú.
Topolany u Olomouce do majetku obce Hněvotín.  

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9b/4Z/2023 bylo schváleno.

blok a-3

je nutné vykoupit oddělený díl  pozemku z pozemku č.p. 346/19 vedené jako orná půda v k. ú. Topolany
u Olomouce v majetku ***. Pozemek s p. č. 346/107 o výměře 371 m2, který je odděleným dílem z pozemku
346/19 dle GP č.322-89c/2019 Kupní smlouvou za výkupní cenu 400,-Kč/m2 dojde k nabytí tohoto pozemku
346/107 v k. ú. Topolany u Olomouce do majetku obce Hněvotín.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje podpis Kupní smlouvy mezi obcí Hněvotín na jedné straně a *** 
na straně druhé k odkoupení pozemku s p. č. 346/107 o výměře 371m2, odděleného z pozemku  s p.
č. 346/19 dle GP č.322-89c/2019 za kupní cenu 400,- Kč/m2 a příslušného rozpočtového opatření. Dojde
tímto k nabytí pozemku 346/107 v k. ú. Topolany u Olomouce do majetku obce Hněvotín.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9c/4Z/2023 bylo schváleno.

blok a-4

je nutné vykoupit oddělené díly pozemků z pozemků č.p. 346/2 , 346/3 a 346/4 vedené jako orná půda v k. ú.
Topolany u Olomouce v majetku ¾ *** a v majetku ¼ ***. Pozemek 346/102 o výměře 145 m2 je odděleným
dílem z pozemku 346/2, pozemek 346/103 o výměře 82 m2 je odděleným dílem z pozemku č.p. 346/3 a pozemek
s p. č. 346/104 o výměře 83 m2 je oddělen z pozemku 346/4 vše dle GP č.322-89d/2019 Kupní smlouvou
za výkupní cenu 400,- Kč/m2 dojde k nabytím těchto pozemků 346/102 , 346/103 a 346/104 v k. ú. Topolany
u Olomouce do majetku obce Hněvotín.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje podpis Kupní smlouvy mezi obcí Hněvotín na jedné straně, *** a
*** na straně druhé k odkoupení pozemků s p. č. 346/102 o výměře 145 m2, který je odděleným dílem
z pozemku 346/2 a pozemek 346/103 o výměře 82 m2,  který je odděleným dílem z pozemku 346/3 a
pozemek 346/104 o výměře 83 m2, který je odděleným dílem z pozemku  346/4 vše dle GP č.322-89d/2019
za cenu 400,- Kč/m2 a příslušného rozpočtového opatření. Kupní smlouvou dojde k nabytí těchto pozemků
346/102 , 346/103 a 346/104 v k. ú. Topolany u Olomouce do majetku obce Hněvotín.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9d/4Z/2023 bylo schváleno.

blok a-5

je  nutné vykoupit  oddělený díl  pozemku z pozemku č.p.  346/5,  vedené jako orná půda v k.  ú.  Topolany
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u Olomouce v majetku ***. Pozemek s p. č. 346/105 o výměře 42 m2 je odděleným dílem z pozemku 346/5 dle
GP č.322-89e/2019 a dojde Kupní smlouvou za výkupní cenu 400,- Kč/m2 k nabytí tohoto pozemku 346/105 v k.
ú. Topolany u Olomouce do majetku obce Hněvotín.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje  Podpis Kupní smlouvy mezi obcí Hněvotín na jedné straně a
*** na straně druhé k odkoupení pozemku s p. č. 346/105 o výměře 42 m2 odděleného z pozemku s p.
č. 346/5 dle GP č.322-89e/2019 za kupní cenu 400,- Kč/m2 a příslušného rozpočtového opatření.Dojde tímto
k nabytí pozemku 346/105 v k. ú. Topolany u Olomouce do majetku obce Hněvotín.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9e/4Z/2023 bylo schváleno.

blok a-6

je  nutné vykoupit  oddělený díl  pozemku z pozemku č.p.  346/6 vedené jako orná půda v k.  ú.  Topolany
u Olomouce v majetku ***.Topolany Pozemek s p. č. 346/106 o výměře 42 m2 je odděleným dílem z pozemku
346/6 dle GP č.322-89f/2019 a dojde Kupní smlouvou za výkupní cenu 400,-Kč/m2 k nabytím tohoto pozemku
346/106 v k. ú Topolany u Olomouce do majetku obce Hněvotín.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje  Podpis Kupní smlouvy mezi obcí Hněvotín na jedné straně a
*** na straně druhé. Odkoupením pozemku s p. č. 346/106 o výměře 42 m2 odděleného z pozemku s p.
č. 346/6 dle GP č.322-89f/2019 za kupní cenu 400,-Kč/m2  a příslušného rozpočtového opatření. Kupní
smlouvou dojde k nabytí pozemku 346/106 v k. ú. Topolany u Olomouce do majetku obce Hněvotín.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9f/4Z/2023 bylo schváleno.

7. Vyhlášky obce

Od 1. ledna 2022 se právní předpisy, vyhlášky nevyhlašují vyvěšením na úřední desce obecního úřadu, ani
se již nezasílají dozorovým orgánům. Obec má povinnost vyhlašovat své právní předpisy ve Sbírce právních
předpisů  územních  samosprávních  celků.  Obecní  úřad  Hněvotín  zaslal  obecně  závazné  vyhlášky  obce,
prostřednictvím elektronického formuláře do datové schránky Ministerstvu vnitra, které posoudilo formální a
obsahovou správnost obecních vyhlášek a navrhlo jejich úpravy

a. Obecně závazná vyhláška, kterou se zrušují některé obecně závazné vyhlášky

Touto Obecně závaznou vyhláškou se zrušují následující vyhlášky:

Obecně závazná vyhláška obce č.2/2007,kterou se zakazují některé druhy paliv ze dne 19. 4. 20071.
Obecně  závazná  vyhláška  obce  č.1/2014,  o  pravidlech  pro  pohyb  psů  na  veřejném prostranství  a2.
vymezení prostor pro volné pobíhání psů ze dne 18. 2. 2014
Obecně závazná vyhláška obce č.2/2010. o místním poplatku ze vstupného, ze dne 16. 12. 20103.
Obecně závazná vyhláška obce č.1/2015, o zákazu podomního a pochůzkového prodeje na území obce,4.
ze dne 10. 2. 2015
Obecně závazná vyhláška obce č.1/2020, o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru,5.
přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálního odpadu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje  Obecně závaznou vyhlášku, kterou se zrušují  některé obecně
závazné vyhlášky s účinností počátkem patnáctého dne následujícího po dni jejího vyhlášení:
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Obecně závazná vyhláška obce č.2/2007,kterou se zakazují některé druhy paliv ze dne 19. 4. 20071.
Obecně závazná vyhláška obce č.1/2014, o pravidlech pro pohyb psů na veřejném prostranství a2.
vymezení prostor pro volné pobíhání psů ze dne 18. 2. 2014
Obecně závazná vyhláška obce č.2/2010. o místním poplatku ze vstupného, ze dne 16.12. 20103.
Obecně závazná vyhláška obce č.1/2015, o zákazu podomního a pochůzkového prodeje na území4.
obce, ze dne 10. 2. 2015
Obecně závazná vyhláška obce č.1/2020, o místním poplatku za provoz systému shromažďování,5.
sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálního odpadu.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/4Z/2023 bylo schváleno.

b. Obecně závazná vyhláška obce Hněvotín, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném
prostranství v obci Hněvotín.

Na všech veřejných prostranství v obci, nacházející se v zastavěném území, je možný pohyb psů pouze1.
na vodítku.
Povinnosti stanovené ve vyhlášce zajišťuje fyzická osoba, která má psa na veřejném prostranství pod2.
kontrolou či dohledem.
Pravidla vyhlášky se nevztahují na psy při jejich použití dle zvláštních právních předpisů.3.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Hněvotín, kterou se stanovují
pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství v obci Hněvotín s účinností počátkem patnáctého dne
následujícího po dni jejího vyhlášení.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11/4Z/2023 bylo schváleno.

c. Obecně závazná vyhláška obce Hněvotín, o místním poplatku za obecní systém odpadového
hospodářství.

Obec Hněvotín touto vyhláškou zavádí  místní  poplatek za obecní  systém odpadového hospodářství1.
ve výši 700,- Kč za kalendářní rok a osobu.
Poplatník  je  povinen podat  správci  ohlášení  nejpozději  do 15 dnů ode dne vzniku své poplatkové2.
povinnosti.
Poplatek je splatný jednorázově a to nejpozději do 31. 5. příslušného kalendářního roku.3.
Vyhláška nabývá účinností dnem 11. 4. 2023.4.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Hněvotín, o místním poplatku
za obecní systém odpadového hospodářství s účinností od 11. 4. 2023.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/4Z/2023 bylo schváleno.

d. Obecně závazná vyhláška obce Hněvotín o nočním klidu

Předmětem této obecně závazné vyhlášky je stanovení výjimečných případů, při nichž je doba nočního klidu
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vymezena dobou kratší nebo při nichž nemusí být doba nočního klidu dodržena.

Doba nočního klidu nemusí být dodržována:1.
v noci z poslední soboty v měsíci květnu z důvodů konání tzv. Kácení máje1.
v noci poslední soboty v měsíci srpnu z důvodu konání pivního festivalu2.
v noci z 31.prosince na 1 ledna z důvodu oslav příchodu nového roku3.

Doba nočního klidu se vymezuje od 23.00 do 6.00 z  prvního pátku v  měsíci  na sobotu z  důvodů2.
rozsvícení vánočního stromu obce.
Doba nočního klidu se vymezuje od 23.30 do 6.00, a to v celkovém počtu 5 nocí v období od května3.
do září z důvodu promítání letního kina.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje Obecně závazná vyhláška obce Hněvotín o nočním klidu, kterou
se zrušuje obecně závazná vyhláška č.  1/2016 o nočním klidu ze dne 11. 10. 2016. Obecně závazná
vyhláška nabývá účinností, počátkem patnáctého dne následujícího po dni jejího vyhlášení.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/4Z/2023 bylo schváleno.

8. Smlouvy obce a dodatky ke smlouvám.

a. Smlouvy s ČEZ
blok a-1

Smlouva Obce Hněvotín a ČEZ Distribuce, a. s. Teplická 874/8 Děčín IČ: 24729035 o zřízení věcného břemene
– Služebnosti č. IE-12-8006722/VB/1 dle GP č. 1440-500/2022 za jednorázovou finanční náhradu pro obec
Hněvotín ve výši 102.400,- Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín  schvaluje  podpis  Smlouvy mezi  Obce Hněvotín  a  ČEZ Distribuce,  a.s.
Teplická 874/8 Děčín IČ: 24729035 o zřízení věcného břemene – Služebnosti č. IE-12-8006722/VB/1 dle GP
č. 1440-500/2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14a/4Z/2023 bylo schváleno.

blok a-2

Smlouva Obce Hněvotín a ČEZ Distribuce, a. s. Teplická 874/8 Děčín IČ: 24729035 o zřízení věcného břemene
– Služebnosti č. IV-12-8009413/VB/003 dle GP č. 1097- 37/2014 za jednorázovou finanční náhradu pro obec
Hněvotín ve výši 10.834,-Kč. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín  schvaluje  podpis  Smlouvy mezi  Obce Hněvotín  a  ČEZ Distribuce,  a.s.
Teplická 874/8 Děčín IČ: 24729035 o zřízení věcného břemene – Služebnosti č. IV-12-8009413/VB/003 dle
GP č. 1097-37/2014.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14b/4Z/2023 bylo schváleno.

blok a-3

Smlouva Obce Hněvotín a ČEZ Distribuce, a.  s.  Teplická 874/8 Děčín IČ: 24729035 o připojení výrobny
k  distribuční  soustavě  0,4  kV.  Předmětem  smlouvy  č.  23-SOP-02-4122126766  je  závazek  pro  připojení
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Fotovoltaické elektrárny na budově č. p. 47 v majetku obce k distribuční soustavě do výkonu 31.050 kW.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje podpis Smlouvy č.23-SOP-02-4122126766 mezi Obce Hněvotín a
ČEZ Distribuce, a. s Teplická 874/8 Děčín IČ: 24729035 o připojení výrobny k distribuční soustavě 0,4 kV.
Předmětem smlouvy je závazek pro připojení Fotovoltaické elektrárny instalované na budově Obecního
úřadu Hněvotín č. popisné 47 v majetku obce k distribuční soustavě do výkonu 31.050 kW.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14c/4Z/2023 bylo schváleno.

blok a-4

Smlouva mezi Obci Hněvotín a ČEZ Distribuce ,a. s. Teplická 874/8 Děčín IČ: 24729035 o připojení výrobny
k  distribuční  soustavě  0,4  kV.  Předmětem  smlouvy  č.23-SOP-02-  4122126708  je  závazek  pro  připojení
Fotovoltaické elektrárny na budově Základní školy Hněvotín č. popisné 250 v majetku obce k distribuční
soustavě do výkonu 55.000 kW.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje podpis Smlouvy č. 23-SOP-02-4122126708 mezi Obce Hněvotín a
ČEZ Distribuce, a. s Teplická 874/8 Děčín IČ:24729035 o připojení výrobny k distribuční soustavě 0,4 kV.
Předmětem smlouvy je závazek pro připojení fotovoltaické elektrárny instalované na budově Základní školy
Hněvotín č. popisné 250 v majetku obce k distribuční soustavě do výkonu 55.000 kW.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14d/4Z/2023 bylo schváleno.

b. Vítězná firma pro stavbu Cyklostezka Hněvotín - Lutín

Zastupitelstvo  obce  Hněvotín  na  svém 3.zasedání  dne  28.2.2023  pověřilo  Příkazní  smlouvou  firmu ARL
INNOVATION s. r. o. ke zpracování a vyhlášení Soutěže Veřejné zakázky pro výstavbu Cyklostezky Hněvotín -
Lutín. Soutěž byla řádně vyhlášena v 15 hod. dne 20.3.2023, firmy mohly zasílat elektronickým způsobem své
nabídky do 6.4.2023 do15 hodin. V řádném termínu a čase, bylo podáno celkem sedm nabídek. Po náročné
kontrole veškerých nabídek, zda odpovídají podmínkám soutěže bylo sestaveno pořadí uchazečů dle hlavního
zadání, požadavku soutěže kde byla upřednostněna nejvýhodnější cena díla.

Do zahájení 4. zasedání firma nedodala vítěze této zakázky.

Z těchto důvodů bude muset být zřejmě svoláno mimořádné zasedání pro tento bod.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

9. Různé

a. Revokace vyhlášky obce Hněvotín o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství

Zastupitelstvo obce Hněvotín revokuje usnesení č. 12/4Z/2023, z důvodu chybného schválení usnesení.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín revokuje usnesení č. 12/4Z/2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 15/4Z/2023 bylo schváleno.

b. Nové schválení Obecně závazná vyhláška obce Hněvotín, o místním poplatku za obecní systém
odpadového hospodářství.

Obec Hněvotín touto vyhláškou zavádí  místní  poplatek za obecní  systém odpadového hospodářství1.
ve výši 700,- Kč za kalendářní rok a osobu.
Poplatník  je  povinen podat  správci  ohlášení  nejpozději  do 15 dnů ode dne vzniku své poplatkové2.
povinnosti.
Poplatek je splatný jednorázově a to nejpozději do 31. 5. příslušného kalendářního roku.3.
Vyhláška nabývá účinností dnem 11. 4. 2023.4.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Hněvotín, o místním poplatku
za obecní systém odpadového hospodářství.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 16/4Z/2023 bylo schváleno.

c. Pokračující výstavba v obci

Dokončeno kácení stromů v obci, včetně vyfrézování pařezů
Dokončeno kácení stromů pro výstavbu Cyklostezky Hněvotín – Lutín
Pokračuje  oprava  bytu  v  DPS  (dokončeny  nové  rozvody  elektřiny  a  kanalizace  v  bytě,  vč.  nové
kanalizační přípojky pro ½ bytového domu)
Započatá stavba posilovacího VRTU HVH2 v západní části obce
Rozsáhlá oprava vodovodního řadu v délce 50 m vč. nové přípojky pro f. JAŠ se které unikalo cca 5m3
denně.
Oprava havárie vodovodního řadu na Velkém Klupoři před domem s č.p.106
Dokončena příprava tenisových kurtů a hlavního hřiště na sportovní sezónu 2023
Pokračují práce na výměně vodoměrů v Rodinných domech

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín bere na vědomí zprávu o pokračující výstavbě v obci.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

d. Kulturní a společenské akce

Od 3. zasedání dne 28. 2. jsme uskutečnili:

Obecní zabíjačku s divadelním představením
Maškarní karneval Mateřské školky Hněvotín
13. ročník Hněvotínského koštu
Účastnili jsme se Valné hromady Mikroregionu Kosířsko
Účastnili jsme se Volební Valné hromady regionu Haná
Uvítali jsme na OÚ senátora Marka Ošťádala
Den otevřených dveří v Základní škole Hněvotín
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Divadlo pro Základní a Mateřskou školu v Kulturním sále
Členové spolku ProVás instalovali Velikonoční výzdobu v obci
Předání Rozhledny na Velkém Kosíři novému provozovateli panu Loudovi ze Slatinek.
Valná hromada mysliveckého sdružení Blata
 

Připravujeme:  

20. 4. Den Země – společně se ZŠ Hněvotín
21. 4. Jarní setkání seniorů v Kulturním sále
28. 4. Slet čarodějnic na pozemku Základní školy
29. 4. Stavění máje – SDH Hněvotín
20. 5. Vítání občánků v obřadní místnosti
24. 5. Pohár o Starostův vdolek na místním hřišti – ZŠ Hněvotín
27. 5. Kácení máje u hasičské zbrojnice
6. 6. Zasedáni zastupitelstva obce
16. 6. Zahradní slavnost MŠ Hněvotín
23. 6. Letní Kino spolku ProVás Hněvotín
27. 6. Slavnostní rozloučení s absolventy 9 tř.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín bere na vědomí zprávu o Kulturních a společenských akcí.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

e. Revokace usnesení č. 9/3Z/2023 ze dne 28.2.2023 roční účetní závěrku obce za rok 2022

Na základě zákona č. 53/1991 Sb., o účetnictví, ve znění pozdějších předpisů a §84 odst. 2 písm. b zákona
č. 128/2000 Sb., o obcích a vyhlášky č. 220/2013 Sb., o požadavcích na schválení účetních závěrek některých
vybraných účetních jednotek, ve znění pozdějších předpisů, byla schválena účetní závěrka obce Hněvotín,
783 47 Hněvotín 47, IČ: 00298913, sestavena k rozvahovému dni 31. 12. 2022, s nesprávnými částkami a to:

náklady celkem 37 639 942,49
výnosy  celkem 45 656 831,98

hospodářský výsledek 8 016 889,49

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje Revokaci usnesení č. 9/3Z/2023 ze dne 28. 2. 2023 roční účetní
závěrku obce Hněvotín za rok 2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 17/4Z/2023 bylo schváleno.

f. Roční účetní závěrka obce za rok 2022

Na základě zákona č.563/1991 Sb., o účetnictví, ve zněn pozdějších předpisů a § 84 odst.2 písm. b) zákona
č.128/2000 Sb. o obcích a vyhlášky č.220/2013 Sb. o požadavcích na schválení účetních závěrek některých
vybraných účetních jednotek,  ve znění  pozdějších předpis,  předkládáme zastupitelstvu obce ke schválení
upravenou roční účetní závěrka obce Hněvotín za rok 2022 k rozvahovému dni 31. 12. 2022 s   těmito
částkami:

náklady celkem 38 189 942,49 Kč
výnosy celkem 45 656 831,98 Kč
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hospodářský výsledek 7 466 889,49 Kč

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Hněvotín  schvaluje  roční  účetní  závěrku  obce  za  rok  2022 k  rozvahovému dni
31. 12. 2022 s těmito částkami.

náklady celkem 38 189 942,49 Kč
výnosy celkem 45 656 831,98 Kč

hospodářský výsledek 7 466 889,49 Kč

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 18/4Z/2023 bylo schváleno.

10. Zakázky malého rozsahu

a. Prodloužení chodníku na Velkém Klupoři

V horní části obce Velký Klupoř končí chodník před domem s číslem popisným 477, dále pokračuje pouze
travnatý pás pozemku na pozemku v majetku obce. Pro dobudování chodníku na pozemku s p.č.1030/7 je nutné
zadat vypracování projektové dokumentace stavby chodníku a požádat o stavební povolení pro stavbu chodníku
v celkové délce  cca 80 m.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje zadání vypracování projektové dokumentace vč. podpisu smlouvy
s příslušnému projektantem pro stavbu chodníku v délce cca 80 m.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 19/4Z/2023 bylo schváleno.

b. Prodloužení chodníku před f. Mrazírny Husek a Wanzl

Zaměstnanci firem Mrazírny Husek a Wanzl si po vystoupení z autobusu, zkracují cestu do zaměstnání přímo
z autobusové zastávky do zmíněných firem na pravé straně komunikace ve směru do Olomouce. Vzniká tak
nebezpečná situace chodců, kteří se pohybují mimo chodník ve frekventované části obce. Navrhujeme v této
lokalitě vypracovat projektovou dokumentaci pro výstavbu chodníku v délce cca 50 m a zvýšit tak bezpečnost
chodců v této části obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje zadání vypracování projektové dokumentace vč. podpisu smlouvy
s příslušným projektantem pro stavbu chodníku v délce cca 50 m.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 20/4Z/2023 bylo schváleno.

c. Komunikace U zahrádek

Magistrát města Olomouc, stavební odbor zastavil dne 8. 2. 2023 Stavební řízení pro výstavbu Komunikace
U zahrádek z  důvodu neodstraněných vad a nedostatků v projektové dokumentaci.  Projektantovi  stavby,
na základě plné moci od obce Hněvotín se nedaří již čtvrtým rokem získat platné stavební povolení pro stavbu
komunikace  U  zahrádek.  Navrhujeme  pro  tuto  stavbu  komunikace  U  zahrádek,  ukončit  spolupráci
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s dosavadním projektantem této stavby ing.  Robertem Šimkem a zvolit  pro vypracování  nové projektové
dokumentace projektanta pana ing. Petra Staňka. Předpokládaná cena bude do 150.000 Kč bez DPH.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje zadání a vypracování nové projektové dokumentace vč. podpisu
příslušné smlouvy s novým projektantem panem ing. Petrem Staňkem pro stavbu Komunikace U zahrádek
z důvodů ukončení spolupráce s projektantem ing. Robertem Šimkem na této zakázce. Předpokládaná cena
bude do 150.000 Kč bez DPH.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 21/4Z/2023 bylo schváleno.

d. Přístavba tělocvična pro Základní školu Hněvotín

Od roku 2019 máme platné stavební povolení pro stavbu nové Tělocvičny pro ZŠ Hněvotín, které již bylo
podruhé prodlouženo až do února roku 2027. V roce 2020 vyhrálo výběrové řízení na stavbu tělocvičny firma
OHLA ŽS, a. s. za cenu cca 3.200.000 Kč. bez DPH. Podpis smlouvy zastupitelé tehdy podmínili získáním
dotace, kterou obec Hněvotín bohužel nezískala. Rádi bychom zrealizovali stavbu nové tělocvičny vč. zázemí
pro sportující v prostorách stávající tělocvičny, a to vše nejpozději do roku 2026. Navrhujeme vypracování
i prováděcí dokumentace se zapracováním změn a úprav, které budou zohledňovat i s požadavky vedení školy
pro vznik např. kabinetů nebo učeben. Součástí prováděcí dokumentace stavby bude i aktuální výkazem výměr
s určením předpokládané ceny stavby. Dalším krokem bude předjednání finanční půjčky u Komerční banky ,a.s.
,  pro  financování  až  ¾ ceny  stavby  s  následným vyhlášením soutěže  pro  výběr  realizační  firmy stavby
Tělocvičny. Bude osloven projektant stávající projektové dokumentace Ing. Malínek. Cena úpravy projektu
bude do 400.000 bez DPH.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje  vypracování a podpis příslušné smlouvy pro zadání prováděcí
dokumentace pro plánovanou stavbu tělocvičny Základní  a Mateřské školy Hněvotín se zázemím pro
sportující a se zapracováním úprav a změn, zohledňující požadavky vedení Základná školy Hněvotín při
zbudování učeben, popř. kabinetů a oslovení stávajícího projektanta Ing. Malínka, kdy předpokládaná cena
bude do 400.000 Kč bez DPH.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 22/4Z/2023 bylo schváleno.

e. Úprava střešní konstrukce na přečerpávací stanici

Pro umístění Fotovoltaické elektrárny na budově přečerpávací stanici st. č. 578 v majetku Obce Hněvotín je
nutná úprava stávající konstrukce krovů. Dojde k demontáži sedlové konstrukce a montáže pultových krovů
s  plechovou  krytinou.  Při  úpravě  krovů  dojde  i  k  zastřešení  místa  s  kontejnery  u  přečerpávací  stanice
s využitím této rozšířené plochy k umístění FV panelů.  Pro úpravu krovů je nutné vypracovat Prováděcí
dokumentaci vč. statického posudku krovů, která poslouží k výběru realizační firmy i k žádosti o dotaci pro
úpravy krovů.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hněvotín schvaluje vypracování a podpis příslušné smlouvy pro zadání a vypracování
Prováděcí dokumentace včetně statického posudku pro úpravu a rozšíření střešní konstrukce za účelem
umístění FVE na budově přečerpávací stanici se st. č. 578 v majetku Obce Hněvotín.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 23/4Z/2023 bylo schváleno.
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f. Plocha pro koloběžkové rampy

Hněvotínské děti a mládež do 15 let si vybrala pro své koloběžkové hrátky parkoviště s asfaltovým povrchem
u  Restaurace  Na  hřišti.  Děti  při  této  sportovní  činnosti  často  i  posedávají  u  svých  koloběžek  přímo
na asfaltu, mezi zaparkovanými auty, nebo dokonce přímo za stojícím autem. Již se několikrát stalo, že řidič
nevěnoval dostatečnou pozornost, co se děje za jeho automobilem a mnohdy v tichosti svého elektromobilu
svižně couvá, bohužel přímo na sedící děti, které zrovna zapáleně upravují svůj stroj.
- "Parkoviště není určeno ke hraní ", správně argumentují řidiči směrem k dětem.
-  Děti odpovídají otázkou "Kde si máme umístit ty naše PVC rampy, když potřebujeme rovný a široký
asfalt ? "   
-  Řidič končí diskusi rychlou odpovědí  " Jděte třeba za starostou".

S ohledem na nebezpečnou situaci, která vzniká denně na tomto místě v naší obci, kde si naše děti na chvíli
odloží mobilní telefony a jsou ochotni  se i " hýbat ", třeba na koloběžkách, navrhujeme  vybudovat v zadní části
sportovního areálu vedle  dětského plážového hřiště zpevněnou plochu cca 30m x 30m s živičným povrchem
do výše celkových nákladů plochy 500 tis. bez DPH, za účelem umístění malých ramp pro děti do 15 let.  

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Hněvotín  schvaluje  vybudování  plochy  s  živičným  povrchem  cca  30m  x  30m
ve sportovním areálu, vč. podpisu příslušné smlouvy o dílo s realizační firmou stavby hřiště za celkové
náklady do 500 tis. bez DPH.
Stavbu hřiště navrhujeme vybudovat s ohledem na nebezpečnou situaci, která vzniká denně na parkovišti u
Restaurace Na hřišti Hněvotín, kde děti jezdí na koloběžkách. Hřiště se zpevněnou plochou vznikne u
zadní brány vedle dětského plážového hřiště za účelem umístění malých ramp pro děti do 15 let.
V případě zvýšené hlučnosti na tomto hřišti bude v budoucnu instalována např. i designová protihluková
stěna, která zamezí šíření hluku směrem k rodinným domům v těsné blízkosti zbudovaného hřiště.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 24/4Z/2023 bylo schváleno.

11. Diskuse

 V tomto bodě mohou občané obce, majitelé nemovitostí na katastru obce Hněvotín, nebo zastupitelé obce
diskutovat na různá témata.

Diskuze:
*** Prezentace.
*** Ve zpravodaji je napsáno "dotazy", ale není tam, napsané, kdo se na co ptal. Dříve

se to tam psávalo, třeba jméno.
*** Pan redaktor je tady v tomto mimo, protože on otiskne to, co mu přijde.
*** Kdybyste měl nějaký dotaz, tak tam je moje mailová adresa.
*** *** z toho dobře vybruslil, ale já už vím, co myslí pan ***.
*** Já jsem měl minule 3 dotazy a mě jste tady nepřipomněl.
*** Nás má na starosti paní doktorka *** a v rámci GDPR nesmíme. Ono kdybychom byli

důslední, tak to jméno třeba...
*** Ale  ty  věci,  jak  jsem se  minule  ptal,  jestli  by  se  s  tím dalo  něco dělat  a  jestli

se ohledně toho něco podnikalo. Jak jsem říkal, třeba ta hřbitovní zeď, jestli by šla
párou nebo něčím umýt, protože to vypadá hrozně od těch schodů. Pak jsem se ptal
na tu cestu, je to tam úzký, jestli jste si to zapsali.

*** Cestu jsme opravili.
*** To je opravený tak, že je to nebezpečný. Je úzká ta cesta.
*** To jsem tady odpověděl na zasedání, že jestli řeknete, že cesta byla vždycky úzká, je

úzká, nechci aby byla úzká. Tak musíme zadat projekt a odhlasovat.
*** Jak jsou ty patníky od těch zahrádek zaoblený, tam se dvě auta vedle sebe nevlezou.

To jeden musí zastavit.
*** Kdyby  se  rozšiřovalo,  tak  se  nejdřív  musí  vyřešit  pozemky  a  pak  projektová
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dokumentace.
*** Ten ***, jak to rozšířil, tak tam jsou takový kameny, které lítají po silnici. a když na to

vjede auto, může to vystřelit a může to prašti pod nos, to je problém.
*** Já bych vám strašně vyhověl, ale víte, že nemůžu rozšířit komunikaci jen tak, oblouky

nemůžu posunout jen tak a muselo by se začít  projektem. Udělala by se oprava
komunikace, všichni by to museli schválit a pak by se možná mohlo začít. To je úkol,
kterej nemůžu splnit.

*** A co jednosměrka?
*** Jednosměrka to může vyřešit, to není problém. Na další zastupitelstvo nachystám

podklady, které jsou k tomu potřeba, ale pozor na to, že někomu se to třeba nebude
líbit.

*** Udělala se tam průmyslová zóna a ta cesta tomu vůbec neodpovídá.
*** Víme, že tam končí hranice obce? Nemůžeme ten půl metr upravit? Šlo by to upravit,

aby to odpovídalo
*** Je obecní.
*** Šlo by to upravit, aby to odpovídalo průjezdnýmu profilu? Šlo by to formou opravy?
*** Nechci, aby se něco jen upravilo a pak, kdyby tam byla nehoda, aby byl problém

s tím, že tam někdo něco jen tak upravil.
*** Já když tam vidím, jak tam projíždějí lidi, kteří směřují na Topolany a jezdí kolem těch

zahrádek, tak to se mi osobně nelíbí a je mi líto těch občanů, kteří tam bydlí. Já bych
byl nejradši kdyby tam bylo úplně jiné dopravní značení.

Rozvinula se debata.
*** Já bych se jen zeptal ohledně té cyklostezky na Lutín. Nedozvěděli jsme se výsledek

té soutěže. Ten se dozvíme za cca týden, 14 dní, až to bude a teď se dozvíme, že kolik
byla předpokládaná rozpočtová částka, ale dozvíme se např. že to má stát 20 milionů.
My máme v rozpočtu 1,5 milionu. Nemáme tam toto vyřešeno. Takže my se stejně,
pokud  se  sejdeme  k  tomu,  abychom  odsouhlasili  nějakou  smlouvu,  tak  před
tím musíme schválit rozpočtové opatření. Bude úplně překopanej rozpočet, kdy si
řekneme, jak to zaplatíme, kdo nám pošle peníze. Jestli je to dotace, musíme přijmout
dotaci,  odsouhlasit.  Musíme  to  zaplatit,  ale  taky  musíme  předpokládat,  že  to
nebudeme platit ze svého. Už ve výhledu musíme vidět, že nám za to někdo něco
pošle. Nějak to musíme naplánovat, že to neplatíme ze svého, ale platíme to z dotace.
Část peněz platí i Lutín. Nebo Lutín se na tom nebude podílet? My to budeme stavět
až do Lutína?

*** My jsme investoři, my to zaplatíme. Nikde není tady odhlasovaný, že Lutín nám něco
přispěje. Ano, možná při diskuzi, co jste tady vedli.

*** Já teda jenom předpokládám, že máme nějakej úsek, odtud potud.
*** Jsme společní investoři s Lutínem.
*** A my snad nebudeme platit ten úsek Lutína ne?
*** Ještě před 3 měsícema jsi tvrdil, že všechno zařídil Lutín. Lutín půlku, vy půlku.
*** Takže já vlastně nevím, kdo co komu bude platit.
*** Já  bych  navrhoval  jednat  se  starostou  Lutína,  že  bychom platili  polovinu,  to  je

10 milionů, máte naškudlený, tak to zaplaťte, pak dostanete dotaci a máte hotovo.
*** Ten princip, kdo co komu bude financovat, se musí dostat do nějakého smluvního

vztahu a musí to odpovídat rozpočtu.
*** Projedu si všechny usnesení zpátky, jestli někde máme hlasování, kdo co jak bude

platit. Já teď vycházím z usnesení, pokud jste něco domlouvali, tak já jsem u toho
nebyl.

*** Vždyť se udělalo uskupení, že za Lutín a Hněvotín bude soutěžit určená firma.
*** To jo, ale kluci říkají, kdo to bude platit? A já říkám, že jsme investoři.
*** Ale v rozpočtu nic nemáme. Do rozpočtu musíme dostat přímo částku. Že to pak

někdo zaplatí,  že  to  pak  zaplatí  SFDI  nebo z  nějakých dotací,  který  dostaneme
od kraje. Nějakým způsobem se to musí pokrýt a to v rozpočtu teď nemáme. Jestli to
bude 20 milionů na víc,  tak budeme zvětšovat  rozpočet  o  20 milionů na straně
výdajové i příjmové. Tuto záležitost ale musíme udělat, až budeme vědět, kolik to
bude stát. Tak se ptám, jak se to teda bude financovat?

*** Jakmile zjistím, která firma to vyhrála, tak do 15 dnů svolám speciální zastupitelstvo,
přímo  k  tomuto  bodu  a  už  budeme  vědět  cenu,  budeme  vědět  f irmu,
abychom mohli hlasovat a už budu vědět informaci, jak to bylo domluvené, kdo co
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platil.
*** Smlouvu o dílo.
*** Přesně tak. My jsme investoři, my jsme to vyhlašovali, proto jsme všechno smluvně

řešili my. Obec Hněvotín. Jestli bylo předjednaný, nebo domluvený, s ***..
*** My máme  odsouhlasenou  tu  partnerskou  smlouvu,  my  jsme  ji  teda  nečetli,  ale

předpokládali jsme, že ona to řeší.
*** Ano, ale ona to soutěží.
*** Ale před tím ještě partnerskou smlouvu k žádosti o dotaci. Tam jsme předpokládali,

že je vyřešený to partnerství. A my jsme tu smlouvu neviděli, nebo já jsem ji neviděl,
takže  jsem  možná  hloupě  předpokládal,  že  smlouva  o  partnerství,  kterou
jsme hlasovali a společně žádáme o dotaci, obsahuje i podíl těch vesnic. Možná teda
blbě.

*** Však to oprášíme, vždyť jsem na to dnes odpovídal. Proto tam ještě nejsme. Já jsem si
dneska přál, že řeknu: tahle firma vyhrála a přejdeme k podpisu, to se nestalo.

*** Ale já jsem se ptal, kdo to zaplatí? Jako předseda finančního výboru se ptám, kdo to
bude platit? Část budeme muset přefinancovávat my, část třeba Lutín, než dostaneme
peníze z fondu, tak to musí někdo přefinancovat. A teď ten postup, jakým bude tento
finanční tok probíhat, musí být i odrazenej v našem rozpočtu.

*** My to budeme platit. A jestli na základě partnerské smlouvy obec Lutín nám bude
přispívat, tak musíme nejdřív vědět tu částku

*** Jestli je Lutín tak chytrej, že to hodí na nás a bude vše jak chce Lutín, my budeme
investoři,  uděláme smlouvu o dílo,  my to všechno zaplatíme, pak nám dají  celou
dotaci, pokryjeme si náklady, bude nás to stát 2 miliony a budeme čekat, až nám
Lutín něco přispěje? A potom ti řekne, vaše je to celý, vy jste investoři, tak dělejte
údržbu. Já bych do toho nešel.

*** Pokud my jsme investor, pokud IROP přiklepl dotaci Hněvotínu, tak jestli jsme si
domlouvali něco s Lutínem atd, stejně to budeme všechno my platit. A Lutín následně
bude nějakým způsobem nám ty částky kompenzovat,  ale  myslím si,  že  to  bude
jednoznačně  daný,  že  my  to  budeme muset  zaplatit,  protože  IROP dává  peníze
Hněvotínu a ne půlku Hněvotínu a půlku Lutínu.

*** Já  jsem  se  chtěl  zeptat,  proč  kupujeme  pozemky  v  Topolanech,  když  nejsme
dohodnutí, co bude platit Olomouc a co Hněvotín. Jedna věc je, že pozemky budou
naše a ta bude z půlky Olomoucká, z půlky Hněvotínská, jakoby ideální poměr nebo
tam, kde končí katastr bude Topolanská na našem pozemku a my tu část pozemku jim
budeme pronajímat nebo vypůjčovat?

*** Na Topolany jsme ještě trochu v jiné situaci, těch jednání bylo a bylo mi řečeno:
co můžeme udělat pro Hněvotín, aby se to pohlo? Říká: Jak je to s pozemkama?
Odpověděli mi, že pokud má obec prostředky, kupte to a přijďte, až to bude přepsané
a domluvíme se, jak to teda budeme dělat. My se raději přizpůsobíme Olomouci,
protože nám se spoustou věcí může pomoct, směny pozemků můžou být,  ale oni
se chtěli zbavit té nejhorší a nejtěžší práce přemlouvat ty lidi, odkupovat to atd.
Takže tam jsme ještě daleko.

*** Co  je  jednodušší  nebo  není,  tak  to  ty  řešení  vlastnictví  těch  pozemků,  je
nepředstavitelnej problém pro Olomouc. Oni to prostě neumí. Neumí to dělat a těch
lidí, kteří o tom rozhodují je tolik, že je to na tak dlouhý lokty. Já, kterej jsem tady
chodil do školy a kterej se toho nedožil, moje děcka taky ne, protože teď končí v 9.
třídě a stálo to na tom, že město nebylo schopný s těma majitelama jednat. Tak proto.

*** Já  jsem  s  nima  taky  jednal.  V  Topolanech  je  jiná  pozice.  Stezku  do  Topolan
chceme my,  pro  naše  lidi.  Takže  mě bylo  řečeno,  pokud nezpracujeme všechny
dokumentace,  všechny  projekty,  všechno  zaplatí  Hněvotín,  všechny  projektanty,
koupí pozemky, tak to bude naše stavba a bude to jen v katastru vedlejší obce, což je
úplně normální. Takže v Topolanech je to jen náš zájem. V Lutíně je to něco jiného.
Cyklostezku do Lutína vyvolal  potřebu Lutín,  ne Hněvotín.  Jak se udělá,  tak nás
budou tlačit až do Olomouce, uvidíte. Teď jde o to, že je to rozjetý a je potřeba, aby
Lutínští  zastupitelé  přijali  nějaké  usnesení,  schválil  nějakou  smlouvu  o  dílo,
financování nebo navrácení peněz jakoukoliv formou.

*** Než se žádalo o dotace, tak se musela udělat nějaká smlouva?
*** My máme tady v usnesení napsáno: partnerská smlouva obce. Vzhledem ke společné

výstavbě  cyklostezky  Hněvotín-Lutín,  společnému  financování  a  společné  žádosti
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Hněvotín dotace, splnění dotačních podmínek, navrhuji uzavřít smlouvu o partnerství
a vzájemné spolupráci za účelem realizace projektu. Tuto smlouvu jsme odsouhlasili.
Já jsem opravdu netušil, že k ní není společný financování, když ta smlouva se podle
usnesení jmenuje společné financování.

*** Takže podle upřesněné částky se potom upřesní tahle smlouva.
*** Přesně tak.
*** Jak  se  ptal  pán  na  ty  dotazy,  já  nevím,  proč  by  se  tam  nemohly  psát  jména

dotazovatelů. Tohle zasedání je veřejné, my všichni o něm víme a to, že se napíše, že
se *** na něco zeptal, to není tajný prostě. To s GDPR nemá nic společného.

*** Přesně na tohle jsem se chtěl zeptat. Proč veřejný dotaz nemůže být zveřejněn.
*** Přehnaná aktivita paní doktorky.
*** Můj  druhý  dotaz  je  k   budoucí  stavbě  za  hřištěm,  jak  se  má  stavět  směrem

na Topolany. Je tam plánovaná cesta, kolem dokola domů a ta cesta by měla vést
za těma zahradama. Musí ta cesta být hned za těma zahrádkama? Lze to změnit? Tím
pádem všichni co tam bydlí, přijdou o klidovou zónu, budou mezi dvěma silnicema.

*** Jestli si dobře pamatuju, tak celá vesnice je obehnaná těmahle "polníma cestama",
z důvodu toho, aby se vesnice dala obejít, ale není to v územním plánu jako budoucí
asfaltová cesta. Vesnice by prý měla jít obejít. Tohle bylo tenkrát vysvětlení pana
architekta Kynčla, který to zpracovával.

Rozvinula se debata.
*** Vrátil bych se k metodice a k tomu, co nám doporučovala ta renomovaná právní

společnost. My jsme říkali 700 tisíc a vyplynulo 750. My máme v ruce metodiku.
Ta metodika se v prosinci změnila na 1 milion korun. Oni nám radí co máme dělat,
jak máme postupovat a my v ruce držíme teďka už od prosince novou metodiku,
kde máme milion korun na tu zakázku toho vodovodu. Tak já nevím, co furt tady
řešíme. Tady na to řekneme děkujeme za doporučení, ale naše metodika je milion
korun, takže do toho se vlezeme, tak pojďme to už uzavřít. Oni udělali nějakej svůj
audit, řekli, že to má být 700, *** tvrdí, že to nebylo 700 a i kdyby se to sečetlo a
i kdybychom řekli, že je to 800, tak teď máme v ruce metodiku na milion korun, tak
pojďme  už  tu  zakázku  nějak  uzavřít,  ale  určitě  nemůžeme  postupovat  podle
doporučení, že budeme vypisovat nějakou soutěž na nějakou zakázku, když máme
v ruce naši metodiku, která říká do milionu korun si to můžete dělat jak chcete.

*** Starosta má do 300 tisíc.
*** Já vím, ale my jsme to zvedli. Starosta má rozpočtové opatření 700 tisíc a metodika

dokonce na milion korun. Takže když zjistíme, že není jakýkoliv výběr, tak to můžeme
provést. Nemusíme se řídit usnesením nebo radou těch právníků. Takže my máme
omezení že tam je milion korun a 500 pokud bude ve smlouvě, tak se musí dát na web
obce.

Rozvinula se debata.
*** Malá rada pro zastupitele. Na stránkách ministerstva vnitra a ministerstva pro místní

rozvoj, veřejné zakázky malého rozsahu, studijní příručka pro zastupitele. Příště už
budete mluvit stejným jazykem.

*** To je to, co jsem hodil do koše.
*** Na pracovní poradě 6. 12. jsme volili, nějaké členy komise a jeden člen nám tam byl

vyhozen z důvodu, že jsi nás informoval, že zpronevěřil 1,5 milionu v FC Hněvotín a
že na to máš nějaké písemné důkazy. Samozřejmě ti lidi se cítí poškozeni a já bych
chtěl poprosit, abychom dali do usnesení, aby tam finanční úřad nebo odborná firma
provedla kontrolu hospodaření  a  pokud informace jsou,  tak aby bylo neprodleně
podáno trestní oznámení, protože je to 1,5 milionu korun, jak jsme byli informování,
tak je to obrovská částka peněz. My jsme tam přispěli dneska zase 250 tisíc a čeká
nás tam další splátka, to bude 500 tisíc a v podstatě nevíme. Já jsem ty doklady
neviděl a měla by je vidět policie ČR, ať ty doklady prozkoumá, jestli je tam opravdu
zpronevěra 1,5  milionu korun,  jak jsi  nás  seznámil  a  my jsme toho člena stáhli
z  komise ,  protože  to  nev íme,  jes t l i  ty  věc i  ex is tu j í ,  jes t l i  je  tam
zpronevěra hospodaření. Ať to vyřeší policie ČR a eventuelně ať tam finanční úřad
udělá kontrolu, protože je to naše příspěvková organizace a máme povinnost tyto věci
kontrolovat. Nevěděli jsme, že to tam je, ty správy, který byly ukončený, tak byly tak,
že hospodaření je v pořádku a pak najednou se dozvíme na zastupitelstvu, že máš
důkazy, kdy chybí 1,5 milionu. Je to celkem jako šok a pro nás ostatní, takže bych
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poprosil,  aby to bylo dané do usnesení ať to prošetří policie ČR a finanční úřad.
Nechci, aby se tu něco otevíralo, dokud to neprošetří policie ČR.

*** Tak, ***, takže ok, tak já s tebou tady hraju hru.
*** Ne, to není hra.
*** Takže ty vlastně v diskusi řekneš: já žádám, aby se do usnesení dalo, aby se co?
*** Aby se provedla kontrola v hospodaření FC, pokud tam je teda zpronevěra 1,5 milionu

korun, jak ty jsi nám tvrdil.
*** Z roku 2014.
*** Mě nebylo řečeno z roku 2014.
*** Já jenom chci, aby tady občané věděli, že ty jsi zařídil to, že účetnictví v roce 2014,

které mi předával předchozí výbor... Však ty jsi to otevřel. Tys řekl, já nechci, aby
se tady nic neprojednávalo.

*** Nebavme se o tom, co kdo udělal. Ať to prošetří orgány v trestním řízení. Ne my dva,
já to nechci řešit.

*** Ty to nechceš řešit? Ale já to klidně nechám prověřit,  ale bude se to týkat tvojí
kamarádky.

*** To mě nezajímá, to mi je jedno. Pokud se jí to týká, tak já chci, aby se to prověřilo.
*** Je to promlčený a prošetřit se to může.
*** Já nevím, že je to z roku 2014.
*** Však já ti to jenom říkám. Takže externí audit, dobře.
*** Udělejme ho.
*** V roku 2014.
*** Mojí  kamarádky? To už mě tak trochu vydíráš,  že bych to já  měl  stáhnout.  Mě

nezajímá, jestli je to mojí kamarádky nebo není. Jestli se tam zpronevěřili peníze...
*** Já jenom pro občany, tady pracovní zastupitelstvo je jedna věc a veřejný je druhá věc.

Takže  na  pracovním zastupitelstvu  jsem vám toto  všem zastupitelům sdělil  a  ty
samozřejmě se k tomu...

*** Já jsem paní stáhl...
*** Nech mě domluvit.
*** Já jsem paní stáhl a zeptal jsem se jí. Ona mi řekla, že žádný takový vědomí nemá, tak

proto já prosím, aby to bylo prošetřeno.
*** Proč jste to neudělali před 10 rokama?
*** Já to nevěděl, že tam chybí peníze.
*** Říkáš třeba, že já jsem ten nejhorší, ale to už neřešme...
*** Já neříkám, že jsi nejhorší...
*** Ale  já  tady  nic  nehlasuju  ve  prospěch  všech  zúčastněných.  Vidíš  co  tady

***  na  veřejným zastupitelstvu  otevřel  a  já  nemám s  tím problém,  abych  tento
problém nechal vyšetřit.

*** *** prosím tě, jestli mi řekneš...
*** Ne neřeknu nic.
*** že máš písemný doklady o tom...
*** Mám.
*** že tam chybí 1,5 milionu v hospodaření...
*** Ne, teď nechybí nic. Ale v tu dobu.
*** Tak...
*** Tak co?
*** Vždyť to musí chybět furt ne?
*** Pokud to tam někdo nedodal.
*** Měl by to asi někdo prošetřit. Takže v okamžiku, kdy mě předchozí výbor předával

pokladnu, v pokladně FC bylo 1,2 milionu podle papíru, kterej mi paní účetní předala.
Mám předávací protokol, kde mi předali 23 tisíc v hotovosti a to bylo 23 tisíc, který
se v ten den na valné hromadě vybralo na členských příspěvcích. Takže mě nepředali
v pokladně ani korunu, ale v účetnictví v položce pokladna, bylo 1,2 milionu.

*** A proč to někdo neprošetřil, když tam chybělo 1,2 milionu?
*** Já nevím, tys byl ve výboru přede mnou s panem ***. Co já? Tys to teďka otevřel a já

se k tomu postavím tak, že nechám proběhnout audit.
*** Počkej. Takový částky tam nikdy nebyly, až do toho vstoupila obec, tak se tam možná

točily nějaký prachy. Rozpočet šel postupně navrch a pohyboval se, já nevím, 300,
400, 500 tisíc. Toto je nepravdivý. Jestli jsi věděl o tomto trestném činu, měl jsi to
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okamžitě nahlásit, je to tvoje povinnost, ale proč to teď tady řešíte?
*** Já jsem nic neříkal.
*** Já jsem se dozvěděl, že *** při přebírání zjistil, nevěděl jsem že je to z roku 2014, tu

informaci jsme nedostali. Jenom informaci...
*** To je špatně. Jste sakra zastupitelé obce, sedíte v jednom, scházíte se, proberte si to

spolu a vytáhněte karty. Já to nemůžu poslouchat tady toto.
*** Však jo, ale já to nechám prověřit externím auditem a zadám to. Je mi to jedno.

Účetnictví máme, takhle mi to předané bylo, já jsem to neřešil, protože bylo řečeno,
že to se nějak dovysvětlí, ale od té doby, ***, nám nikdo nedovysvětlil. Tys byl jako
kontrolní výbor a ty jsi  jeho předseda a já jsem ti  to ukazoval u paní ***, která
přebírala účetnictví, ta mě na to upozornila. Říkala moment, výsledovku, závěrku
jsem nikdy neviděl. Od té doby vlastně stát to zařídil tak, že se všechny výsledovky,
závěrky, to tehdy 2014 nebylo, dávají vlastně na ministerstvo vnitra. Každej z vás si
to může na internetu najít, sbírka zákonů, tam je sbírka vyhlášek, je to tak, spolky
tam vyvěšují. Je tak ty říkáš, jako já ***... Tak to bylo.

*** Ne, já jenom, z mechanismu těch kontrol si můžu říct, že tam nikdy takový finance
neprobíhaly.

*** Ale to není částka celá. Jak vznikne dluh v pokladně? Oficiálně se přijmou peníze,
vyberou se z banky a ty se automaticky převedou do pokladny, tím pádem pokladna.
A pokud z té pokladny jdou jiným způsobem, než přes doklad, tak zůstávají v té
pokladně.  Pokud  za  ty  léta  se  to  naskládalo  tak,  že  ve  2014  mi  předala  ***  
výsledovku, kde je napsaný, že je v pokladně 1,2 milionu. Já: ***, kde ty peníze jsou?
***: No to mě s tímhle neotravujte. Já: A tímhle mi argumentovala. ***: Já jsem nikdy
ty peníze neviděla. Já: Já nevím, takhle jste mi to dali. Chybí ty peníze? ***: No to já
nevím. Já: Máš to účetnictví v pořádku? ***: Já jsem to účetnictví nikdy...

*** No a proč se to účetnictví neřešilo?
*** No to se jí zeptej. To se zeptej ***.
*** Ale tys to objevil.
*** Však tobě jsem to při předávání ukazoval. Byla u toho ***.
*** Ale nech toho. Že by existoval nějakej doklad, kde je 1,2 milionu v luftu.
*** Ne doklad. Výsledovka je vlastně závěrečným účetnictví... Kdybych tady neměl papír,

tak to nebudu vykládat.
*** Nebyla to chyba v účetnictví?
*** Prosím, tak to nechte prověřit. Ona se cítí poškozená, že ty peníze nemá, protože tady

někdo říká...
*** Já jenom že aby ta paní věděla, že jsi na veřejným zastupitelstvu řekl, že mám nechat

prověřit účetnictví v letech 2014, 2010.
*** Mě mrzí, že jsi po tom nešel dál.
*** Ale já jsem šel. Vždyť jsem šel za *** a říkám: *** prosím tě...
*** Ale to je tak všechno.
*** No však to je všechno. Ale řekla to, co ty. Ty ses zbláznil, kde bych ty peníze vzala.
*** *** řekl, že vyškrtl *** z kontrolního výboru, protože má tady ten rest. No a ty když jsi

tvrdil, že ten rest má, tak bys ho měl taky doložit.
*** No tak počkat. Vy chcete říct, že tady jak jsem dobře poslechl, že výbor před našim

nastupujícím výborem 2014, byl ***, *** a další jiní, nevím to z hlavy. Předávali mi
účetnictví a já jsem pochybil jo? Oni mi to tam předali, předávacím protokolem mi
dali 0 Kč, v papírech bylo 1,2 milionu, ale já jsem pochybil.

*** Říkám ti, že to mohla být účetní chyba a jestli jsi vypustil z pusy, že tam je nějaká
chyba...

*** My odvádíme od toho podstatného, jestli to účetnictví existuje, tak nechme prověřit,
jestli tam ten dluh opravdu byl, protože nemůžeme přece vypustit o tom člověkovi
zprávu, že zpronevěřil víc jak milion, to nejde.

*** Ale  ty  by  sis  měl  taky  uvědomit,  že  věci,  který  se  řeší  na  pracovním  jsou
na pracovním. Já jsem to neotvíral.

*** *** tady o to přece nejde, ale když jsi řekl, že chybí 1,5 milionu, tak je jedno, kde to
řeším. My jsme tu informaci prostě dostali...

*** Já jenom chci, aby se vědělo, že až se to bude kontrolovat, že byl *** ten, kdo řekl:
***, já jsem chtěl, aby se to zkontrolovalo.

*** Kdo uteče, vyhraje.
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*** My jsme tu informaci dostali, že ty máš důkazy.
*** Mám.
*** To dneska nevyřešíme.
*** No to dneska nevyřešíme, protože to zas bude trvat čtvrt roku.

12. Rozpočtová opatření

 V pravomoci starosty obce, bylo přijato rozpočtové opatření č. 3/2023.

 

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Hněvotín  bere  na  vědomí  Rozpočtové  opatření  č.  3/2023,  které  bylo  přijato
v pravomoci starosty obce.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

13. Závěr

Starosta poděkoval všem za účast a rozloučil se s hosty a zastupiteli. 

Ověřovatelé: Mgr. Iveta Šutová   ............................................................
 

Mgr. Lucie Přikrylová   ............................................................
 
Starosta Petr Niessner   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 19. 4. 2023


